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Küçükçekmece Belediyesi ünlü Arap-
İslam Bilimi Araştırmacısı Prof. Dr. Fuat 
Sezgin’i oldukça anlamlı olan ‘ Kökler’ isimli 
bir sergi ve panelle andı.  n 2’DE

16 ocaK 2019 ÇaRşamBa FİYatı: 2 tL YıL: 25 SaYı: 1033

Yüksek yapıların 
her arazide 
yapılamayacağını 
söyleyen Mimar 
Mehmet Çoban; “ 
Deprem koşullarında 
nasıl davranılacağına 
dair bilimsel veri 
söz konusu değil. 
Yapım koşulları ve 
tekniklerindeki zafiyet 
nedeniyle ciddi risk 
altındalar” diyerek 
uyardı.  

Depremde 
gökDelen 
tehlikesi! 

n Beklenen İstanbul depreminde gökde-
lenler ne kadar güvenli? Umut Mimarlık 
Atölyesinin sahibi Mimar S.Mehmet Çoban, 
gökdelenlerin risklerine karşı uyararak; 
yüksek yapılar için deprem yönetmeliği 
gerektirdiği gibi uygulanmadığını söyledi. 
Çoban, depremlerin zemin türüne göre 
farklı zararlar verebildiğini belirterek, 
yapılaşmaların buna göre inşa edilmesi ve 
yapı denetiminin çok iyi yapılması gerek-
tiğini ifade etti. Çoban; “Ülkemizde  tam 
anlamı ile  yüksek yapılar yönetmeliği yok. 
İBB’nin hazırlamış olduğu bir yönetmelikte 
en fazla yüksekliği 60 m olan binalar için 
hazırlanmıştır.” dedi. 

YÖNETMELİK 60 M’LİK BİNALAR İÇİN KONTROLLER CİDDİYETLE YAPILMALI 
n Çoban; “Yerleşim alanlarının belirlenmesin-

de, jeolojik özellikler dikkate alınarak yer 
seçimi yapılması ve bu verilere göre yapılaş-
maya gidilmesi gerekir. Ülkemizde bazı yer-
lerin jeolojik özellikleri dikkate alınmadan 
yüksek katlı yapılaşmaya gidildiği gerçek.
Olası bir İstanbul depreminde binaların ve 
özellikle gökdelenlerin büyük bir riskle karşı 
karşıya olduğunu söyleyen Mimar Çoban, 
“Yüksek  kat yapıldıkça beton sınıfının  doğru 
seçilmesinden  öte yapı denetimler  ve ilgili 
belediyeler kontrollerini   ciddiyetle yapması 
gerektiğini belirtti. İnşaatlarda  kullanılan 
demir  ve betonun laboratuvar analizleri 
önemlidir.”  n SAYFA 6’DA

Bakırköy Ruh ve Sinir Hastalıkları Hastanesi, Bakırköy Dr. Sadi Konuk Eğitim ve Araştırma Hastanesi, Lepra Deri ve Zührevi 
Hastalıkları Hastanesi, Bakırköy Kadın Kapalı Ceza İnfaz Kurumu gibi kurumların bulunduğu arazinin imar planları durduruldu!

Bakırköy’de sil baştan..!
şimdi 

nE 
oLacaK..?

n Bakırköy Ruh ve Sinir 
Hastalıkları Hastanesi için 2017 
yılında yapılan plan değişikliği 

ile ilgili Mimarlar Odası’nın 
itirazını değerlendiren İdare 

Mahkemesi, yeni planların 
planlama teknikleri ve 

şehircilik ilkeleri açısından 
belirsizlikler ve eksikliklerle 
dolu olduğunu ileri sürerek 

durdurma kararı verdi. n sayfa 3’te n sayfa 4’te

şişli’ye ‘Finlandiya
Eğitim modeli’

n Şişli’de açılan Mehmet Emin Sungur 
Kompleksi’ndeki gündüz bakım evin-
de eğitimde Finlandiya modeli uygu-

laması pilot uygulama olarak ger-
çekleştirilecek. Açılışta konuşan 

Ekrem İmamoğlu; “ Aydınlık ve 
çağdaş gelecek hedefi ko-

yarken, en önemli unsurun 
bu ülkenin geleceği olan 
çocuklarımız olduğunu 

unutmuyoruz” dedi. 

AK Parti Esenyurt Belediye Başkan Adayı Ekinci:

“En büyük StK, 

aK Parti”
Esenyurt ilçesinde-

ki hemşehri dernekle-
ri tarafından oluştu-
rulan platformlar’ın 
Esenyurt dışından 

gelen bir adaya oy 
vermeyeceklerini 

dair yaptıkları 
açıklamanın 

sorulması 
üzerine 
Azmi Ekinci 
‘rest’ çekti. 

n 7’dE

“açıklandığım 
gün başkanım”

Cumhuriyet Halk Partisi Küçük-
çekmece Belediye Başkan Aday Adayı 
Gökhan Gümüşdağ Yaşam Medya 
Grubu’nu ziyareti sırasında oldukça 
iddialı açıklamalar yaptı. Gümüşdağ 
partisinin kendisini aday olarak açık-
ladığı andan itibaren belediye başka-
nı sayılacağını ifade etti.n 11’dE

İYİ Parti Esenyurt İlçe Başkanlığı’nın 
organize ettiği partililerle buluşma 
toplantısı geniş katılımla gerçekleşti. 
Kahvaltı eşliğinde gerçekleşen toplantı, 
yeni yönetim kurulunun kaynaşması ve 
meclis üyesi aday adaylarının tanıtımı 
amacıyla düzenlendi. n 12’dE

 

Handan Toprak, “İstanbul, 
nezaketin, asaletin, zarafetin 
kenti ve o kentin büyükşehir 
belediye başkanı var ve ben tek 
kadın belediye başkanıyım görü-
şemiyorum, görüşülmüyor.” dedi.n 8’TE 

Kahvaltıda 
buluştu

Esenyurt Bataklığı’nda 

ÇığLıK SESLERİ 

Esenyurt’taki konut projele-
rinden konut satın alarak  mağ-
dur duruma düşen vatandaşlar 
“ Bizim sorunumuz siyasilerin 
varlığıdır. Aksi halde bizler 

hukuka güveniyoruz ve siyasi 
baskı olmazsa mahkeleler bizim 
dosyaları en hızlı ve en adil 
şekilde karara bağlayacaktır” 
dediler. n 5’TE

15 yıl istenditente faciası sorumlularına 

n sayfa 10’Da

Avcılar Belediye Başkanı Handan Toprak: 

“mevlüt uysal’a 
ulaşamıyorum!”

Köken; “mutlu 
ve güvenli bir 
Eyüpsultan”

10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü dolayı-
sıyla Ensari Konağı’nda 
düzenlenen kahvaltıda 
basın mensuplarını 
ağırlayarak gazetecilerin 
gününü kutlayan AK 
Parti Eyüpsultan Beledi-
ye Başkan Adayı deniz 
Köken, ‘Eyüp Sultan’ı bir 
kültür şehri yapacağız. ’ 
dedi. n 9’dA

KÜÇÜKÇEKmEcE’dEn 
PRoF. dR. Fuat 
SEZGin’E VEFa

Yaptığı çalışmalarıyla parti örgü-
tünün yanı sıra ilçenin her tarafına 
yayan CHP Küçükçekmece Belediye 
Başkan Aday Adayı Burçin Baykal’ın 
ismi her geçen gün siyasi kulislerde 
en iddialı isimler arasında yer almaya 
devam ediyor.n 9’dA  

Burçin Baykal: 
“ Vatandaş söz 
sahibi olacak” 

taşKESEn;  “atatÜRK maHaLLESİ’nE 
HİZmEt İÇİn GELİYoRum”

Sivil Toplum Örgütlenmelerinde oldukça ak-
tif olan Halil Taşkesen Küçükçekmece Atatürk 
Mahallesi Muhtar Adayı oldu. n 11’dE 

İstanbul’u İmamoğlu 
ile kazanacağız..!

Gökan Zeybek: 

CHP İstanbul Millet-
vekili, PM Üyesi ve 31 
Mart seçimleri 2. Bölge 
Seçim Koordinatörü Gö-
kan Zeybek, Sarıyer 
darüşşafaka Mahal-
lesi Muhtarlığı’nda  
seçmen listelerinde 
inceleme yaptı. 
İBB seçimi içinde 
sayın İmamoğlu 
bu kez kazan-
maya en yakın 
adayımız olarak 
gözüküyor” dedi. 
 n7’dE

Emniyet Genel Müdürlüğü yeni yılda taksicilere ilişkin ilk eș zamanlı ‘Taksi Uygulaması 2019/1’i gerçekleștirdi. 15 ilde, 846 noktada 2 bin 137 personel ve 694 ekibin katılımı ile yapılan uygula-mada; kısa mesafeye gitmeyen, bozuk para üstüne sorun çıkaran ve olumsuz hava koşullarında yolcu almayan taksici-lere ceza yağdı. n 10’dA 

taKSİcİLER cEZa YağmuRuna tutuLdu

SıRa BİZdE

Komplo 
Teorim
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SaYFa
04



KENT GÜNCEL02 16 Ocak 2019 Çarşamba

2019 yılının Prof. Dr. Fuat 
Sezgin İslam Bilim Ta-
rihi Yılı olması dolayı-
sıyla düzenlenen prog-
rama Küçükçekmece 
Belediye Başkan Vekili 
Besim Müftüoğlu, aka-
demisyenler, Avrasya 
Bir Vakfı Başkanı Şaban 
Gülbahar, Küçükçek-
mece Belediyesi Çocuk 
Üniversitesi üyeleri ve 
çok sayıda sanatsever 
katıldı. 

Cennet Kültür ve 
Sanat Merkezi’nde açılışı 
gerçekleştirilen ‘Kökler’ 
isimli sergide Küçükçek-
mece Belediyesi Çocuk 
Üniversitesi’nin mucit 
öğrencilerinin bir yıllık 
çalışma sonucunda hazırladıkları Prof. 
Dr. Fuat Sezgin’in eserlerinin replikaları 
ile hayatından önemli kesitler taşıyan 
çalışmalar yer aldı. 
“RAHMET VE MİNNETLE ANIYORUZ”

Açılışta konuşan Küçükçekmece Be-
lediyesi Başkan Vekili Besim Müftüoğ-
lu, “Rahmetli hocamız Fuat Sezgin’i 
anmak ve onun aziz hatırasını genç 
nesillere duyurmaktan memnuniyet 
duyuyoruz. 2019 yılı Sayın Cumhurbaş-
kanımız tarafından da Türk bilim dün-
yasının kıymetli hocası Fuat Sezgin yılı 
olarak duyurulmuştur. Hayatını bilime 
adayan Fuat Sezgin hocamıza Küçük-
çekmece Belediyesi olarak Allah’tan 
rahmet diliyor, kendisini minnetle anı-
yoruz” diye konuştu. Müftüoğlu, Çocuk 
Üniversitesi öğrencilerine, hazırladık-
ları proje için teşekkür belgesi takdim 
etti. Avrasya Bir  Vakfı Başkanı Şaban 
Gülbahar da programı düzenleyen 
Küçükçekmece Belediyesi’ne ve Başkan 
Temel Karadeniz’e teşekkür etti. 

Bilim ve teknoloji tarihine altın 

çağını yaşatan Türk ve Müslüman bilim 
insanı Prof. Dr. Fuat Sezgin’in hayatı 
sergi açılışının ardından moderatörlü-
ğünü Harun Yöndem’in gerçekleştirdiği 
panelde masaya yatırıldı. 
“GÜNDE 14 SAAT ÇALIŞIRDI”

Sezgin’in yaşamına tanıklık eden 
Uluslararası Kalkınma ve İşbirliği Der-
neği Şeref Başkanı Musa Serdar Çelebi 
Prof. Dr. Fuat Sezgin’in çalışma hayatı-
na dikkat çekerek, hocasını şu sözlerle 
anlattı:

“ Hocam günde 17 saat çalışarak 
Arapça öğrendiğini anlatmıştı bana. 
Her gün 06.30’da vakfa gelir, çalış-
maya başlardı. 24 m2 bir odası vardı. 

13-14 saatlik bir çalışma hayatı 
vardı. 10 dakikasını yemek için 
harcardı. Yemek için bile daha 
fazla zamanı boşa geçen zaman 
olarak görürdü. Kim büyük bir 
eser vermek istiyorsa bir mürşid 
gibi çalışmalı derdi. Prof. Dr. 
Fuat Sezgin, günün her saniye-
sini davasına adamış bir ilim 
insanıydı. ” 
“FUAT HOCA, BİR UYANIŞIN 
TEMSİLİDİR”

Fatih Sultan Mehmet Vakıf 
Üniversitesi Edebiyat Fakülte-
si Bilim Tarihi Bölüm Baş-
kanı Prof. Dr. Mustafa Kaçar 
ise, “ Prof. Dr. Fuat Sezgin 
İslam ve Türk dünyasında 

yeni bir uyanışın temsilidir. 
19. yy’ın ortalarından itibaren 
Batıda gelişmiş olan poziti-
vist, natüralist ve materyalist 
düşünce akımlarının etkisi 
altında öğrenilmiş çaresiz-
lik içinde hayatımızı devam 
ettirmek zorunda kaldık. Batı, 
bizde modernleşme demek. 
Bu çaresizlik bizi öz kültürü-
müzden uzaklaştırmıştır. Fuat 
hoca, bu uyanışın Batıya mey-

dan okumasının temsili olmuştur. 
Ülkemizde onu bu arenaya taşıyan 
Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ı tebrik ederken, programı 
düzenleyen Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Temel Karadeniz’e de teşekkür 
ederim” dedi. 

İstanbul Teknik Üniversitesi Fen- 
Edebiyat Fakültesi İnsan ve Toplum 
Bilimleri Başkanı Prof. Dr. Tuncay Zorlu 
ise “İslam- Bilim Tarihinde Öne Çıkan 
Unsurlar” konulu konuşmasını ger-
çekleştirdi. Program sonunda Küçük-
çekmece Belediye Başkan Vekili Besim 
Müftüoğlu, konuklara teşekkür ederek, 
plaket takdim etti.n KENT YAŞAM

KÜÇÜKÇEKMECE’DEN 
PROF. DR. FUAT SEZGİN’E VEFA
Küçükçekmece Bele-
diyesi ünlü Arap-İslam 
Bilimi Araştırmacısı 
Prof. Dr. Fuat Sezgin’i 
anlamlı bir sergi ve 
panelle andı. 

GEÇTİğİMİZ yılın başında 
hayata geçirilen proje kapsamın-
da benibuldular.com adlı siteden 
zihinsel engelli, alzheimer, işitme 
engelli ve benzer hastalıklara 
sahip vatandaşlar için alınan nu-
maralar, engelli bireyin sol koluna 
dövme olarak işleniyor. Bu numa-
ra sayesinde bireyin kaybolması 
gibi durumlarda bulan vatandaş-
lar en yakındaki polis, jandarma 
veya ilgili birime başvurduğunda 
tüm iletişim bilgileri ve diğer 
gerekli bilgilere ulaşılabiliyor. 
Dövme olarak yaptırılan numara-
lar sadece Türkiye’de değil, yurtdı-
şında da geçerli oluyor. Böylelikle 
yakınlarının kaybolması korku-
sundan kurtulan vatandaşlar 
Sevgi İzi'ne yoğun ilgi gösteriyor.
AİLELER GÜVENDE HİSSEDİYOR

Zihinsel engelli, Alzheimer 
hastası ya da öğrenme güçlüğü 
gibi rahatsızlıklara sahip hasta-
lar, yakınlarıyla birlikte Sevgi İzi 
dövmesi yaptırmak için Avcılar 
Belediyesi'ne başvuruyor. Hasta 
yakınları, böyle bir projeye uzun 
zamandır ihtiyaç duyduklarını, 
bu nedenle projeyi duyar duymaz 
Avcılar Belediyesi’ni arayarak 

randevu aldıklarını aktardılar. 
Aileler, Sevgi İzi projesinin çok de-
ğerli olduğunu, Sevgi İzi sayesinde 
yakınlarının güvenliğiyle ilgili 
kaygılarının azalacağını ve içleri-
nin daha rahat olacağını söyleye-
rek Avcılar Belediyesi yetkililerine 
ve Belediye Başkanı Dr. Handan 
Toprak Benli’ye teşekkürlerini 
ilettiler.
PROJE DEVAM EDİYOR

Avcılar Belediye Başkanı Han-
dan Toprak Benli de “Önce İnsan 
anlayışıyla tüm vatandaşlarımızın 
daha huzurlu ve güvende hisset-
tiği bir Avcılar için çalışacağız. 
Avcılarlı hemşerilerimizle beraber 
biz büyük bir aileyiz. ” dedi.

Sevgi İzi dövmelerini gönüllü 
bir şekilde yapan dövme sanat-
çısı, belediyenin projeyi hayata 
geçirmek için kendisine ulaştığını 
ve projeyi duyunca çok memnun 
olduğunu söyledi. 10 yıldır dövme 
sanatıyla uğraştığını aktaran 
sanatçı, “İnsanların zor durumda 
kalmasını engelleyecek bir proje. 
Bu nedenle çok memnunum, biri-
lerine yardımım dokunacaksa bu 
beni çok mutlu eder” dedi. 

n SENAY BADUR- Kent Yaşam

Avcılar 
Belediyesi 
‘Sevgi İzi’ 
bırakıyor

Avcılar Belediyesi, engelli veya Alzheimer hastası vatan-
daşların yaşamlarını kolaylaştırmak için başlatılan Sevgi 
İzi projesi kapsamında çalışmalarına devam ediyor. 

BAğCılAR Belediyesi ve İbn Hal-

dun Üniversitesi işbirliğiyle engelliler 

için fotoğrafçılık kursu açıldı. “Gü-

lümse Çekiyorum” ismiyle başlatılan 

projesi kapsamında tekerlekli sandal-

yede hayatlarını sürdüren 7 engelliye 

Bağcılar Belediyesi Feyzullah Kıyıklık 

Engelliler Sarayı’nda fotoğrafçılık 

kursu veriliyor. Her Cumartesi saat 

11.00 ile 14.00 arasında bir araya 

gelen kursiyerler pozlama, portre 

çalışması, ürün ve doğa fotoğrafçılığı 

başta olmak üzere temel fotoğrafçılık 

eğitimi alıyor. Engelliler fotoğrafçı-

lık sayesinde kendilerini de anlatma 

imkanı bulacak.
Öğrencilere fotoğrafçılığın teknik 

konuları ve çekim esnasında neler 

yapılması gerektiği uygulamalı ola-

rak anlatılıyor. Kursiyerler fotoğraf 

makinesini inceleyip, birbirlerinin 

ve öğretmenlerinin fotoğrafını da 

çekiyor. İlk kez fotoğraf makinesinin 

deklanşörüne basan öğrenciler büyük 

heyecan yaşadı. 8 hafta sürecek 

eğitim programında stüdyo çekimi ve 

dış çekim uygulamaları da yapılacak. 

İki ay devam edecek eğitim sonunda 

kursiyerler çektikleri fotoğrafları bir 

sergide buluşturacak.

“Amacımız fotoğrafın birleştirici 

gücünü göstermek”
Projenin koordinatörlüğünü ya-

pan İbn Haldun Üniversitesi Sosyoloji 

Bölümü öğrencisi ve Perspektif Fo-

toğrafçılık Kulübü üyesi Buse Şengül, 

“5 gönüllü öğrenci olarak bu projeyi 

Bağcılar Belediyesi’ne sunduk. Onlar 

da bizim bu isteğimizi kabul etti-

ler. Amacımız fotoğrafın birleştirici 

gücünü ve fotoğraf çekme hobisini 

herkesin yapabileceğini göstermek. 

Engellilerin fotoğraf aracılığıyla 

hayata bağlanmasını amaçlıyoruz. 

Ayrıca gönüllü arkadaşlarımızın en-

gelli bireylerle vakit geçirerek farklı 

bir deneyim kazanmalarını istiyoruz. 

Kursumuza katılan engellilerin çok 

istekli olmaları bizi de mutlu etti” 

dedi.
 n KENT YAŞAM/ TAYFUN ERCAN 

“Gülümse 
çekiyorum” 

diyerek  
deklanşöre 

bastılar
“Gülümse çekiyorum” projesi kapsamında üniversite öğrencileri Bağcılar Belediyesi Feyzullah 

Kıyıklık Engelliler Sarayı’nda engellilere fotoğrafçılık kursu veriyor. Pozlamadan portre çalış-

masına kadar temel fotoğrafçılık eğitimi alan engelliler, kendilerini fotoğraf çekerek anlata-

cak. İki aylık kurs süresince çekecekleri fotoğraflardan oluşan bir sergi açılacak.

AVCılAR'DA 
hizmete giren 
Maymoon Cafe 
Bar'ın açılışı 
yoğun bir katı-
lımla gerçekleş-
ti. Murat Akbaş, 
Gökmen Güneş 
ve Ruhi Aslan 
ortaklığında 
açılan mekanın 
açılışına CHP Ge- nel Başkan 
Yardımcısı Erdoğan Toprak, CHP 
milletvekilleri Ali Şeker, Selin 
Sayak Böke, Turan Aydoğdu, CHP 
İstanbul İl Başkanı Dr. Canan Kaf-
tancıoğlu, Avcılar Belediye Başkanı 
Handan Toprak, Silivri Belediye 
Başkanı Özcan ışıklar, CHP İstan-
bul İl Yönetim Kurulu üyeleri ve 
çok sayıda davetli katıldı.

Açılış kurdelesini keserken kısa 
bir konuşma yapan CHP İstanbul 
İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu, 
'hayırlı olsun' diyerek mekanı çok 
beğendiğini ifade etti. Zengin 

mönüye dikkat 
çeken Kaftan-
cıoğlu, “Ben 
de buraya sık 
sık gelece-
ğim” diye 
konuştu. 
SÜPRİZLERE 
HAZIR OLAN

Farklı bir 
tazla açılan Maymoon Cafe Bar'ın 
işletme sahipleri Murat Akbaş, 
Gökmen Güneş ve Ruhi Aslan da 
değişik lezzetlerin bir arada olduğu 
geniş bir konsept oluşturduklarını 
ifade ederek, “Avcılar halkınına 
leziz, kaliteli bir işletme sunduk. 
Herkesi davet ediyoruz. Sürpriz 
konseptimiz ile farkımızı görmele-
rini istiyoruz. Sadece Avcılar'da de-
ğil, İstanbul'da da değil, Türkiye'de 
bir ilkiz. Farklı bir bar kültürü ile 
tanışmaya hazır olun” açıklaması-
nı yaptı. 

n  SENAY BADUR-Kent Yaşam

Maymoon  Cafe Avcılar’da 
Avcılar’da hizmete giren Maymoon Cafe Bar’ın açılışına 
Cumhuriyet Halk Partisi’nden birçok önemli ismi katıldı. 

TÜRK Tiyatrosu’nun sevilen ve 
başarılı oyuncusu Sumru Yavru-
cuk, tek kişilik oyunu ‘Shirley’ ile 
BAKSM’de izleyici karşısına çıktı. 
Sayısız tiyatro ödülünün sahibi Yav-
rucuk, yönetmenliğini de üstlendiği 
oyundaki tüm karakterleri sahnede 
tek başına ustalıkla canlandırdı. 

Komik ve eğlenceli bir kendi-
ni keşfediş hikayesi olan Shirley, 
başarılı oyuncu Sumru Yavrucuk’un 
yorumuyla Beylikdüzü’ndeki sanat-

severlerle buluştu. Willy Russell’in 
Shirley Valentine adlı oyunundan 
‘Shirley’ ismiyle Türkçe’ye uyar-
lanan oyunda; kendini ailesine ve 
çocuklarına adamış ancak kimseyi 
memnun edememiş, kendini mut-
fağa hapsetmiş Shirley Valentine’in 
öyküsünü komik ve eğlenceli bir 
dille yorumlayarak sahneye taşıyan 
Yavrucuk, tiyatro tutkunlarına unu-
tulmaz bir akşam yaşattı. 

n Senay BADUR-Kent Yaşam

Shirley 
Beylikdüzü’nde 
sahnelendi

Ünlü oyuncu Sumru Yavrucuk’un yönetip 
oynadığı tek kişilik müzikli komedi oyunu Shirley, 
Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi’nde 
sahnelendi. Sumru Yavrucuk’un kusursuz 
performansı, sanatseverlerden tam not aldı. 

ÇATAlCA Belediyesi 
tarafından ücretsiz düzenle-
nen etkinlikler ile çocukların 
hafta sonu aktiviteleri artıyor. 
Başkan Cem Kara'nın büyük 
önem verdiği çocuklar için 
sosyal, kültürel ve sportif 
etkinlikler organize edilerek, 
verimli ve keyifli tatiller geçi-
rilmesi sağlanıyor. 

 Geçtiğimiz hafta sonu Na-
zım Özbay Kültür Merkezi'nde 
gerçekleştirilen Tiyatro etkin-
liğine her zaman olduğu gibi 
katılım yoğundu. Çatalca Bele-
diye Başkanı Cem Kara'nın 

çocuklara hafta sonu hediyesi 
olan “Oyuncak Müzesi” adlı ti-
yatro oyunu, iki seans halinde 
çocukların beğenisine sunul-
du. Çatalca Belediyesi tarafın-
dan ücretsiz olarak gerçekleş-
tirilen tiyatro gösterimi, her 
yaştan çocuğun ilgiyle izlediği 
bir etkinlik oldu. Mutlulukları 
yüzlerinden okunan çocuklar 
ve aileleri hafta sonu keyfini 
Çatalca Nazım Özbay Kültür 
Merkezi'nde yaşarken, Başkan 
Kara'ya da teşekkürlerini 
sundular. 
n SENAY BADUR- Kent Yaşam

Çatalca'da tiyatro şöleni yaşandı. Nazım Özbay Kültür Merkezi çocuklarla doldu taştı. 
Başkan Cem Kara'dan Çocuklara Tiyatro Hediyesi
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Önümüzde bir seçim var ya şimdi, bundan 
nasıl nemalanırım diye düşünüp, bunu yaşama 
geçirmek isteyen uyanıklar da arttı.

Geçmişten hatırlarım bazı yerlerde gazeteci-
liği bayramdan bayrama ya da seçimden seçime 
hatırlayan bazı gözüaçıklar hiç gazete bastır-
makla falan uğraşmaz, işi daha kolay yönden 
hallederlerdi. 

Örneğin tanınmış bir yerel gazete ya da çok 
satan bir ulusal gazetede yayınlanan ilanın foto-
kopisini çeker, bir dosya içine koyup, boynuna 
da bir fotoğraf makinesi asıp ilan sahibine gide-
rek, abi, beyefendi, ağam, paşam diye yalakaca 
yaklaşıp, güzel bir laf ebeliğinden sonra “sizin de 
bir ilanınızı yayınlamıştık ama gazetemize talep 
çoktu, dağıttık bitti, ilanınızın fotokopisini ge-
tirdik” diyerek ücretini 
isterlerdi. 

İlan sahibi ne yap-
sın, gelen adam zaten 
çirkefin teki, istediği de 
üç kuruş para, vereyim 
gitsin diyerek başından 
savardı. Bazıları ise 
karşı çıkar, vermez, 
tartışma yaşanır, tehdit, 
şantaj havalarda uçuşur, 
gazetecilerin adıda böy-
le utanmazlar yüzünden 
kötüye çıkardı.

Böyleleri hala var, 
çünkü geçtiğimiz günlerde 
tanıdığım bir siyasetçi öyle bir şey 
anlattı ki ağzım açık kaldı. “Vay utanmaz” 
dedim, yüksek sesle. 

Öyle cüretkar, öyle ahlaksız, öyle yüzsüz 
kişiler var ki, gazetecilikle uzaktan yakından ala-
kası olmadığı halde yalnızca para sızdırmak için 
ne kalıplara giriyorlar duysanız aklınız şaşar.

Mart sonunda yapılacak seçime endekslenen 
bu gibi tipler şimdilerde yine ortalarda dolaşıyor, 
duyuyorum. Ne yapsam nasıl etsem de ondan 
bundan biraz nemalansam diye kıvranıyorlar.

Gazeteci desen değiller, yazar desen oku-
mayı bilmez ki yazsın, ahlak hiç arama, adam 
sınıfına zaten girmezler.. Ama bu bizim meslek 
öyle bir şey ki; kendine bir tanıtım kartı yapıp 
boynuna asan, eline bir fotoğraf makinesi alıp, 
arka cebine de bir kalem kağıt sokuşturan oluyor 
sana gazeteci. Arada kaynayıp gidiyor. 

Gerçek gazeteciler olarak bizler böylelerinin 
varlığından utanır sıkılırız, halkı ve haber kay-
naklarımızı bunlara karşı her zaman uyarırız ama 
ne bitmek biliyorlar ne de tükenmek.

“Ben olsam, böyle tipleri kapıdan içeri sok-
mam, kıçına bir tekme atar, kapı dışarı ederim” 
diyorum, tanıdığım kişilere.

Çünkü hem sahtekar, hem yalancı, hem de 
topluma zararı olan kişilerdir bunlar. 

Bazen gazeteye benzer bir şeyler de yayın-
lamış olsalar bile içinde yazılı olanları okuduğu-
nuzda tamamen kişisel menfaate yönelik, haber 
desen değil, yorum desen alakası yok, karman 
çorman, dereden tepeden karalamalarla aba al-
tından sopa gösterip, ortamdan çıkar sağlayacak 
şeyler olduğunu anlarsınız.

Meslek örgütlerimiz ne yazıkki bu konuda 
fazla mücadele edemiyor, basın etiğine uyma-
yanlar, menfaat peşinde koşanlar, insanlara 
gözdağı vererek ilan, reklam adı altında para 
sızdıranlar konusunda uyarılarda bulunuyorlar 
ama maalesefki yaptırım güçleri olmadığından 
bunları aramızdan temizleyemiyorlar. 

Bu nedenle toplumun bizzat kendisinin 
soruna sahip çıkıp, böylelerine prim vermemesi, 
arada barınmalarına imkan tanımaması ve sadaka 
niyetine bile olsa beş kuruş koklatmamaları 
gerekiyor.

Ancak halkı gerçek haber, röportaj, köşe 
yazısı, tanıtım ilan ve reklamlarıyla bilgilendirip, 
aydınlatan gazetecileri de bunlardan ayırt etmek 
gerekir. Özellikle de yerel gazetelerin ayakta 
kalmalarının, yaşamalarının değişik kategoriler-
de yayınlanan ilan, tanıtım yazısı ve röportajlarla 
olduğunun unutulmaması lazım. 

Mesele iyiyi kötüden, doğruyu yanlıştan 
ayırt etme meselesidir. Kişisel sorumlukların 
yerine getirilmesi, toplumsal sorumluluğun 
gelişmesini sağlar. 

Bu da bir sorumluluktur..!

Zıpçıktı gazeteler 
ve gazeteciler..!

Tuncay 
DağLı

SÜZGEÇ

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın 
yaptığı plan değişikliğine göre, Bakır-
köy Zuhuratbaba mahallesi sınırları 
içerisinde birbirine bitişik olan yakla-
şık 1 milyon metrekare büyüklüğün-
deki 5 parsel için imar planı değişik-
liği yapılmıştı. 
YEŞİL aLaNLaRı YOK SaYaN BİR 
TaLaN PROJESİ

Yapılan plan değişikliğine TM-
MOB’a bağlı Mimarlar Odası ve Şehir 
Plancıları Odası İstanbul Şubeleri 
dava açmış, Trakya Büyükkent Şubesi 
Başkanlığı öncülüğünde kurulan 
Bakırköy Kent Savunması, ruh ve 
Sinir Hastanesi’nin de içinde bu-
lunduğu beş parseli kapsayan imar 
plan değişikliğini ‘Yeşil alanları yok 
sayan bir talan projesi’ diye adlandır-
mıştı. Bakırköy Kent Savunması çok 
sayıda bilgilendirme toplantıları ve 
yürüyüşler düzenlemiş, sokak sokak 
gezerek topladıkları 30 bin imzayı 
TBMM'de bazı milletvekilleri ile bir-
likte Çevre ve Şehircilik Bakanlığı'na 
teslim etmişti. 
SÖZ KONUSU aLaNDa ONLaRCa 
KaMU KURUMU VaR.

Bakırköy ruh ve Sinir Hastalıkları 
Hastanesi’nin yer aldığı kampüste 
çam ağaçlarıyla dolu olan ağaçlık 
arazinin yanı sıra, Bakırköy Dr. Sadi 
Konuk eğitim ve Araştırma Hastane-
si, Lepra Deri ve Zührevi Hastalıkları 
Hastanesi, İstanbul Üniversitesi Sağ-
lık Bilimleri enstitüsü ve Bakırköy 
Kadın Kapalı Ceza İnfaz Kurumu bu-
lunuyor. Öte yandan Türkiye’nin en 

büyük, Avrupa’nın ise üçüncü büyük 
spor salonu olan Sinan erdem Spor 
Salonu’nun bulunduğu parselde ise 
Basketbol Süper Ligi’nin düzenlediği 
Ahmet Cömert Spor Salonu, Olimpi-
yat evi, Türkiye Su Topu Federasyonu 
Olimpik Yüzme Havuzu ile Gençlik 
ve Spor il müdürlüğü havuzu gibi 
önemli spor tesisleri yer alıyor. 

Yapılan plan değişikliği raporuna 
göre, parsellerdeki mevcut sağlık 
ve spor tesisi yenilenerek kullanı-
ma devam edecek, planlama alanı 
içinde yer alan Bakırköy Belediyesi 
ve Gençlik ve Spor Genel Müdürlüğü 
mülkiyetindeki 2 bin 400 metrekare-
lik parsele de “sosyal kültürel tesis” 
yapılacağı açıklanmıştı.
İBB KÜRSÜSÜNDEN, BaKaNLığa 
ÇağRı YaPıLMıŞTı

İBB’li Bakırköy Belediye Meclis 
Üyesi Ali rıza Akyüz’de, değişen 
planlarla ilgili defalarca İBB kürsü-
sünden Çevre ve Şehircilik Bakanlı-
ğı’na seslenmiş, yapılan plan deği-
şikliğinin kabul edilmez olduğunu 
söylemişti.

Planlarının iptaliyle ilgili açılan 
davada tüm bu itirazları değerlen-
diren İstanbul 6. İdare Mahkemesi 
tarafından görülen dava karara 
bağlandı. Mahkeme kararında 
“planlarda kamu yararına, şehir-
cilik ve planlama ilkelerine uyarlık 
görülmemiştir” denilerek uygu-
lanması halinde telafisi güç zarar 
doğurabilecek nitelikte bulunan 
imar planlarının yürütmesi oybirliği 
ile durduruldu.

BİLİRKİŞİ; YOğUN YaPıLaŞMa
Karara esas teşkil eden bilirkişi 

raporunda değişiklik ile bir önceki 
plandaki yeşil alan fonksiyonunun 
değiştiği, sağlık tesisi olarak tanımla-
nan alanda belirlenen 1 emsal değerinin 
çok önemli bir yapılaşma yoğunluğu 
getirdiği kaydedildi. Bu yapılaşmanın, 
yoğun ağaçların bulunduğu alanda yer 
almasının planın olumsuz yönlerinden 
biri olarak ortaya çıktığı vurgulandı. 
866 bin 490 metrekarelik alanı kapsayan 
sağlık tesisi alanında ticaret ve hizmet 
fonksiyonlarının da yer aldığına dikkat 
çekilen raporda, “Bu boyutta bir sağlık 
yerleşkesinde yatarak veya ayakta tedavi 
görecek hasta kapasitesinin, sağlık ve ti-
caret hizmetlerinin gerektirdiği iş gücü 
kapasitesinin yaratacağı trafik büyüklü-
ğünün plan raporu ve plan hükümlerin-
de açıklanmadığı” tespiti yapıldı.

MaHKEME; EKSİKLİKLER İÇERİYOR
Bilirkişi raporunu esas alarak dos-

yayı karara bağlayan mahkeme, plan 
değişikliğinin; gerek parsel gerekse 
plan bütünlüğü açısından değerlendi-
rildiğinde planlama teknikleri ve şe-
hircilik ilkeleri açısından belirsizlikler 
ve eksiklikler içerdiğine vurgu yaptı.
KaRaYOLU YETERSİZ KaLıR

Kararda, 800 bin metrekarenin 
üzerinde bir yapılaşmış alanına 
sahip olacak sağlık tesisinin yara-
tacağı trafik çekiminin, planlarda 
gösterilen karayolu ulaşım sistemiy-
le karşılanabileceği konusunda ciddi 
şüpheler oluştuğu ifade edildi. Bu 
büyüklükteki bir tesis için erişim 
olanaklarının sadece karayolu sis-
temine dayandırılmasının uygun 
olmadığı, ayrıca yine bu büyük-
lüklerdeki kullanımlar için henüz 
planlama aşamasında kapsamlı bir 
ulaşım analizi yapılmasının gerekli 
olduğu belirtildi.
YENİDEN GÖZDEN GEÇİRİLMELİ

Planda öngörülen büyüklüklerde 
bir yeni sağlık tesis alanı hizmete 
girdiğinde hizmet etki alanı için-
deki imar planlarında önerilmiş 
diğer “yeni” sağlık tesis alanlarının 
durumunun ne olacağının Bakanlık 
düzeyinde belirli plan, program ve 
politikalara bağlanması gerektiği 
ifade edilerek ilgili imar planlarında 
sağlık tesis alanlarının yeniden göz-
den geçirilmesi gerektiği kaydedildi.
KaMU KaYNaKLaRı VERİMLİ 
KULLaNıLMaDı

Zorunluluk görülmesi halinde 
fonksiyonlarda değişiklik önerileri-
nin gündeme getirilmesinin gerekli 
olduğu, planların bahsedilen etki 
alanları ile değerlendirmeler içerme-
den sadece belirli bir parselle ilgili 
kullanım ve yapılaşma kararları ge-
tirilmesinin planlama teknikleri, şe-
hircilik ilkeleri ve genel olarak kentin 
arazi kullanımı için uygun olmadığı 
vurgulandı. Kararda “Kamu kaynak-
larının etkin ve verimli bir şekilde 
kullanılmadığı anlaşıldığından, 
dava konusu planlarda kamu yararı-
na, şehircilik ve planlama ilkelerine 
uyarlık görülmemiştir” denildi.

         n  Selvi Sarıtaç / Kent Yaşam 

Bakırköy Ruh ve Sinir Hastalıkları Hastanesi, Bakırköy Dr. Sadi Konuk Eğitim ve Araştırma Hastanesi, Lepra Deri ve Zührevi Hastalıkları 
Hastanesi, Bakırköy Kadın Kapalı Ceza İnfaz Kurumu gibi kurumların bulunduğu arazinin imar planları durduruldu!

Bakırköy Ruh ve Sinir 
Hastalıkları Hastanesi 

için 2017 yılında yapılan 
plan değişikliği ile ilgili 

Mimarlar Odası’nın itirazını 
değerlendiren İdare 

Mahkemesi, yeni planların 
planlama teknikleri ve 

şehircilik ilkeleri açısından 
belirsizlikler ve eksikliklerle 
dolu olduğunu ileri sürerek 

durdurma kararı verdi.

Bakırköy’de sil baştan..!
Şimdi 

NE 
OLaCaK..?

n İdare mahkemesinin verdiği 
kararın ardından, konuşan TMMOB 
Mimarlar Odası Trakya Büyükkent 
Bölge Temsilciliği Başkanı Mimar 
Mustafa Fazlığolu, yeni bir imar planı 
hazırlanabileceğinin altını çizerek, 
“Yaklaşık 1 milyon metrekarelik 
bu alan için beklentimiz, kentin 
nefes almasını sağlayan, İstanbul’un 
akciğerleri konumundaki yeşil alanın 
ve cumhuriyetle yaşıt hastanedeki 
eksikliklerin giderilmesi, teknik ve 
fiziki olarak yenilenmesi, kamusal 
sağlık hizmetinin devam etmesidir. 
Taleplerimizi defalarca kez ilgili ba-
kanlığa ilettik ve önümüzdeki süreçte 
kamu yararı ve kentin değerleri de 
göz önünde bulundurularak yeni plan 
yapılabilir” dedi.  

KENTİ, 
KENTLİLERLE 
PLaNLaMaK 

GEREKİR

UZUn süreden beri 
bakım görmediği belirtilen 
yolun araçlar tarafından 
yoğun şekilde kullanıldığı ve 
çatlakların daha da büyüme-
den tamir edilmesi gerektiği 
belirtildi.

Yolun eski Büyükdere 
Adliyesi’nden Çayırbaşı’na 
kadar olan değişik yerlerin-
de meydana gelen ve 30-40 
cm’ye varan derin çatlakla-
rın sürücüler için  zaman 

içinde tehlikeli olabileceği 
ifade edildi.Yolun tamiri 
için İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’ni göreve çağıran 
Büyükdere Mahalle Muh-
tarı Ali Yazıcı, “Hergün 
binlerce aracın gelip geçtiği 
bu yol bir an önce tamir 
ve tadilata alınmalı. Yolu 
kullanan vatandaşların da 
dikkatli olması gerekiyor” 
dedi.
n Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

Sarıyer Büyükdere’deki yolda 
derin çatlaklar meydana geldi

Kazıklı 
yolda 

korkutan 
çatlak..!

Sarıyer’in Çayırbaşı Mahalle-
si’nden başlayıp, Büyükdere’yi 
geçtikten sonra Merkez Mahal-
lesi’ne kadar uzanan Kazıklı 
yolda meydana gelen çatlaklar 
tedirginlik yarattı. Büyükdere 
Muhtarı Ali Yazıcı yolun bir an 
önce trafiğe kapatılarak bakıma 
alınmasını istedi.

YeTKİ alanında olmadığı 
halde Sarıyer Belediyesi ta-
rafından düzenli bir şekilde 
yıllardır temizliği yapılan 
İstanbul Boğazı’nın Karade-
niz girişindeki tarihi Garipçe 
Kalesi’nin siyasi malzeme 
haline getirilmeye çalışıldiği 
belirtildi. Sarıyer Belediye-
si’nin sürekli olarak yaptığı 
temizlik çalışmalarının bazı 
basın yayın kuruluşlarına 
“İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından yapılıyor“ 
şeklinde servis edilmesi üze-
rine Sarıyer Belediyesi basın 
bürosu bir açıklama yayın-
ladı. Açıklamada Sarıyer’de-
ki; Fener, Garipçe ve Kilyos 

kalelerinin her sabah Sarıyer 
Belediyesi temizlik ekipleri 
tarafından yapıldığı belirtile-
rek vatandaşların bu tür asıl-
sız haberlere itibar etmemesi 
gerektiği ifade edildi.

Sarıyer Belediyesi’nin 
açıklamasında şu ifadelere 
yer verildi: 

“stanbul’daki en önemli 
tarihi yapılar arasında olan 
Garipçe Kalesi son günler-
de bilinçsiz vatandaşların 
attığı çöpler ve bakımsızlık 
nedeniyle haberlere konu 
olmuştur. Garipçe Kalesi 
başta olmak üzere ilçemizde 
bulunan kalelerin belediye-
miz yetkisine bırakılması, 

bu sorunun kalıcı çözümü 
olacaktır. Yetki karmaşası 
sebebiyle tarihi yapılar gün 
geçtikçe tahrip edilmekte 
ve kirletilmektedir. Sarı-
yer’de bulunan kalelerin 
kontrolü Kültür ve Turizm 
Bakanlığı yetkisindedir. 
Sarıyer Belediyesi’nin 
müdahalesine açık değil-
dir. Fakat vatandaşlardan 
gelen talep doğrultusunda 
rumeli Feneri’nde kale ile 
Garipçe ve Kilyos kalelerinin 
temizliği ekiplerimizce her 
sabah yapılmaktadır. Sarıyer 
Belediyesi’nin konuyla 
ilgilenmediğine dair çıkan 
haberler tamamen asılsızdır. 
Sarıyer Belediyesi olarak du-
yarlı vatandaşlarımızın çıkan 
haberlere itibar etmemesini 
rica ediyor, bu tür olaylar-
dan çıkar beklemek yerine 
Sarıyer’i seven herkesin daya-
nışma birlik ve beraberlik 
içinde sorunu çözmeye katkı 
sunmasını bekliyoruz.

          n Kent Yaşam

Sarıyer Belediyesi yapıyor, İBB sahipleniyor, vatandaş ise böyle diyor:

“Seçim temizliği bunlar..!”
Sarıyer Belediyesi’nin yıllardır her 

sabah temizliğini yaptığı tarihi Garipçe 
Kalesi’ndeki çalışmalara İstanbul Büyükşehir 

Belediyesi’nin sahip çıktığı belirtildi. İBB 
ekiplerini tarihi kaleyi temizlerken gören 

vatandaşlar ise, “Seçim temizliği bunlar, 
şimdiye kadara neredeydiniz” diyor.

TMMOB Mimarlar Odası Trakya 

Büyükkent Bölge Temsilciliği 

Başkanı Mimar 

Mustafa Fazlığolu
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(Bu yazı hayal ürünüdür gerçekle 
ilgisi yoktur!)

TBMM Başkanı yani Ülkenin ikinci 
adamı (Eski Başbakan hatta son Başba-
kan, Eski AKP Genel Başkanı, Eski Ba-
kan, Eski İzmir Belediye Başkan adayı  
ama kazanamayan ) Binali Yıldırım, 
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan 
adayı AKP’den.

Anayasa’ya göre, ‘’ Meclis Başkanı 
seçim zamanı hiçbir siyaseti faaliyette 
bulunamaz hatta parti toplantılarına bile 
katılamaz’’ derken,  Meclis Başkanlı-
ğı’ndan istifa etmedi.

Neden etmedi?  Çünkü seçim siyasi 
faaliyet değilmiş!

Doğrudur,  
kendi açısından 
hani;  ‘’ Bin Ali, 
in Ali ’’ olunca, 
( kendi inisiyatifi 
olmayınca) siyasi 
olmamaktadır. Bu 
seçimler daha çok 
sportif amaçlı hatta 
kültürel  amaç-
lı hatta ve hatta 
sosyal amaçlı bir 
olaydır siyasetle bir 
ilgisi yoktur.

Bunu bir kenara yaz-
dık yani bu teori cepte.

Şimdi diğer olasılıklara bakalım.
Neden istifa etmedi?
1. Eski bir ustasından gördüğü 

gibi:  ‘’Anayasa’yı bir kere delmekle 
hatta birkaç kere hatta ve hatta sürekli 
delmekle bir şey olmaz’’ demektedir.  
Karşılığında da ‘’Kimse bana -bize 
dokunamaz yemişim Anayasa’yı ‘’ di-
yerek,  yiğitliğini gösterip ‘’Helal sana’’ 
dedirtmektir…

2. Son ana kadar,  Şubat ayında 
adaylıklar kesinleşinceye kadar bekle-
yip o zaman Meclis Başkanlığı’ndan 
istifa ederek ”Aha da istifa ediyorum, 
kazanacağım garanti olduğunu anket-
ler söyledi”  diyerek algı yaratmak 
istemektedir.  Manipülasyon yaratarak 
rakibe oy verecek seçmeni bezdirip 
oy vermeye gitmemesini sağlamak 
istemektedir.

3. Kazanamayacağını anladığı için 
“Daha önce Başbakanlık koltuğu altım-
dan kaydı gitti, bari bunu kaybetmeye-
lim”  düşüncesidir.

4. Seçimi kazanırsa YSK bunu 
onaylar (Mecbur onaylar sıkıysa…) 
kazanamazsa,  YSK  ” Bir aday, aday 
olduğu halde Meclis Başkanlığı’ndan 
istifa etmediği için seçim yenilenecek-
tir”  kararı alır ve bir şans daha doğar, 
sonraki seçimde ne yapar yapar seçimi 
alırız, diye düşünmüş olabilir. Malum 7 
Haziran deneyimi!

5. Seçimi kazanırsa ya YSK, 
Başkanlığı’nı kabul etmez mazbata 
vermez ve İBŞBB Meclis içinden yeni 
bir başkan seçilir (AKP çoğunluğu 
sağlamış durumda olacağından) veya 
kendisi bizzat Belediye Başkanlığı’ndan 
istifa eder,  yerine AKP Grubu’ndan biri 
seçilir buda elbette en uygunu seçilmiş 
olan,  Bilal’i Hazretleri olur…

Aklıma gelen ve gerçekle hiçbir ilgi-
si olmayan bu teorileri,  Lütfen ciddiye 
almayın!

Komplo Teorim

Uygur 
EroL

SIrA BİZDE
Sultan Murat Orta 

Okulu’nda Küçükçekme-
ce Belediyesi Bağımlılıkla 
Mücadele Danışmanlık ve 
Rehabilitasyon Merkezi’nde 
(BaYaMER) görevli uzman 
Psikolog alihan atile, ‘Bilinçli 
Ol Bağımlı Olma’ başlıklı bir 
sunum gerçekleştirdi. 
“İSTErSEM BIrAKIrIM, Bİr 
DAHA BAŞLAMAM DEMEYİN”

Öğrencilere, uyuşturucu 
madde, sigara, alkol, tekno-
loji gibi bağımlıkları anla-
tarak, sonuçlarını aktaran 
atile, “İstersem bırakırım. Bir 
daha başlamamam demeyin. 
unutmayın bu maddeler 
kontrol edilebilseydi, bağım-

lılık olmazdı. Kişilerde nasıl 
etki edeceğini bilmiyoruz. Biri 
2 ayda biri ilk içişinde bağımlı 
olabilir. Bu tamamen kullanan 
kişinin genlerine, kullandığı 
maddeye, ne kadar sıklıkla 
kullandığına da bağlı” dedi.
“BAĞIMLILIK SorUNLU 
HAYATINIZA DAHA FAZLA 
SorUN KATAr”

Öğrencileri sürü psikolo-
jisine karşı da uyaran alihan 
atile, “İçinde bulunduğu-
nuz toplum yanlış bir şeyler 
yapıyorsa, hayır deyin. O 
ortamdan uzaklaşın. Bazıları 
da içinde bulunduğu sorun-
lardan kaçmak için kullanır. 

ancak ikinci bir soruna yol 
açmış olursunuz. Hayatınız 
daha kötü olur. Bu nedenle 
yaşadığımız problemleri aile-
mizle ya da öğretmenlerimiz-
le bir nüyüğünüzle mutlaka 
paylaşın” diye konuştu. 

Öğrencileri teknoloji 
bağımlılığı konusunda da 
uyaran Psikolog atile, “tek-
noloji kullanımınızı mutlaka 
sınırlandırın. Belli bir süre 
koyun. tabi ki kullanacağız 
ancak bu aile ilişkilerinizi et-
kilememeli.  Okul başarınızın 
önüne geçmemeli. Dengeli 
kullanıyor olmalıyız” diyerek 
öğrencilere seslendi. 

        n KEnt YaşaM

‘Bilinçli ol, bağımlı olma’
Uzman Psikolog Alihan 
Atile, Küçükçekmeceli 
öğrencileri bağımlılık 
konusunda bilgilendirdi. 
Atile, teknoloji bağım-
lılığından bahsederek, 
öğrencilere seslendi: 
“Kendinize belirli  bir süre 
koyun. Mutlaka kullanımı 
sınırlandırın.”  

Şişli’de açılan Mehmet Emin Sungur Kompleksi’ndeki 
gündüz bakım evinde eğitimde Finlandiya modeli 
uygulaması pilot uygulama olarak gerçekleştirilecek. 

‘FİNLANDİYA EĞİTİM MODELİ İLK KEZ UYGULANACAK’
n Okul öncesi eğitimde Finlan-

diya modelinin türkiye’de ilk kez 

uygulanacağı gündüz bakım evi 

de Mehmet Emin Sungur Komp-

leksi’nde yer alıyor. Finlandiya 

modelini türkiye’ye getirmek için 

tampere Belediyesi ile protokol 

imzalayan şişli Belediyesi, pilot uy-

gulamayı burada gerçekleştirecek.

Komplekste yer alan aile Danışma 

Merkezi ise çiftlerin ve ailelerin 

gelişmesi ve güçlenmesi; bireyle-

rinin katılımcı, üretken, kendine 

yeterli hale gelmesi ve sorun çözme 

kapasitelerinin geliştirilmesi ama-

cıyla koruyucu, önleyici, eğitici, 

geliştirici, rehberlik ve rehabilite 

edici hizmetler sunacak.

ÇOcuK Gündüz Bakım Evi, Kitap 
Okuyan Çocuklar Oyun Kitaplığı ve 
aile Danışma Merkezi’nden oluşan 
Mehmet Emin Sungur Kompleksi 
şişli’de hizmete açıldı. 19 Mayıs 
Mahallesi’nde düzenlenen açılış şişli 
Belediye Başkanı Hayri İnönü’nün ev 
sahipliğinde, cHP İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkan adayı Ekrem 
İmamoğlu,cHP İstanbul İl Başkanı 
canan Kaftancıoğlu, cHP Genel 
Başkan Yardımcısı aykut Erdoğdu, 
Beşiktaş Belediye Başkan Vekili tahir 
Doğaç, cHP Eski Milletvekili Melda 
Onur, cHP İlçe Başkanları ve geniş 
halk katılımıyla gerçekleşti.
‘HEDEF EĞİTİMDE ÇoK 
YÖNLÜ BAKIŞ AÇISI’

şişli’nin 9. gündüz çocuk bakım 
evi’ni ve 2. kitap okuyan çocuklar 
oyun kitaplığını bir arada bulundu-
ran kompleks, eğitimde çok yönlü 
bakış açısıyla tasarlandı. tasarım 
aşamasından başlayarak çevresel 
duyarlılığın en üst düzeyde tutularak 
projelendirildiği kompleks aynı za-
manda lEED sertifikasının da sahibi 
oldu. Kompleks oluşturulurken, 
insan sağlığına zararlı hiçbir mad-
denin kullanılmadığı binanın peyzaj 
düzenlemesinde de İstanbul’un yerel 
iklim koşullarına uyumlu, sulama 
ihtiyacı az olan bitki türleri seçildi. 
Sulamanın bina çatısından toplanan 

yağmur suyu ile karşılanması ama-
cıyla gerekli sistemler de kurgulandı. 
Yüzde 65 daha az su ve yüzde 50 daha 
az enerji harcayan binanın cephe 
tasarımında enerji verimliliği ve gün 
ışığına erişim ön planda tutuldu.
‘0-4 YAŞ ArASI 1 MİLYoN ÇoCUĞA 
HİZMET GÖTÜrECEĞİZ’ 

Eğitimin son derece önemli 
olduğunun altını çizerek sözlerine 
başlayan cHP İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkan adayı Ekrem 
İmamoğlu, seçimlerden sonra şişli 
Belediyesi ile bu başarılı projeleri 
birlikte yapacaklarını belirtti. İma-
moğlu sözlerine şöyle devam etti: 0-4 
yaş arasında yaklaşık 1 milyon 170 
bin çocuğumuz var, ancak bunların 
sadece 180-190 bini okul öncesi eği-
tim alabiliyor. Yani aslında 1 milyon 
çocuğumuzu biz hayata hazırlayamı-
yoruz, çağdaş dünyanın, 21. yüzyıl 
dünyasının ihtiyaçlarıyla donatamı-
yoruz. Bunun nedeni tabii ki ekono-
mik; bu çocukların 700-800 bini dar 
gelirli ailelerin çocukları ve anneleri 
de evden çıkamıyor. aydınlık ve 
çağdaş gelecek hedefi koyarken, en 
önemli unsurun bu ülkenin geleceği 
olan çocuklarımız olduğunu unut-
muyoruz. Bu nedenle bu kompleksin 
tüm unsurları için değerli Belediye 
Başkanımıza çok teşekkür ediyorum. 
n FİDan uĞuR-KEnt YaşaM 

Şişli’de ‘Finlandiya Eğitim Modeli’ uygulanacak

‘HEDEFİMİZ HEr MAHALLEYE Bİr KrEŞ’
şişli’nin kurucu ve ilk başkanı olan Mehmet Emin Sungur’un adını taşı-

yan kompleksin açılışında konuşan şişli Belediye Başkanı Hayri İnönü, ülke-
nin gelişmesi,kalkınması, toplumsal huzurun sağlanmasının ancak eğitime 
yapılacak yatırımlarla mümkün olduğunubelirti. “Eğitim yerel yönetimlerin 
sorumluluğunda değil. Bizler ülkemizdeki bu açmazı, okul öncesi eğitime yatı-
rım yaparak aşmaya gayret ediyoruz” diyen İnönü; “Son 5 senede 6 kreş açarak 
şişli’deki kreş sayımızı 9’a çıkarttık; 3 bilim evi ile 2 çocuk oyun kitaplığı açtık. 
Bundan büyük bir mutluluk duyuyorum ama bunun da yeterli olmadığına ina-
nıyorum. şişli’de yaşayan tüm çocuklarımızın bilimsel, laik ve eşit bir eğitim 
alması için daha yapacak çok işimiz, yürünecek çok yolumuz var. Hedefimiz 
her mahalleye bir kreşle sınırlı değil, ihtiyacımızı karşılayacak kadar kreş 
açmak ve her mahalleye bir bilim evi ve bir oyun kitaplığı kurmak zorundayız”-
sözleriyle eğitim alanındaki çalışmalarını aktardı.

PROjEYE büyük destek veren Beledi-
ye Başkanı Dr. Hasan akgün, Büyük-
çekmece halkının çevre dostu olduğu-
nu belirterek ilçe halkına file dağıtımın 
sürdürüleceğini açıkladı.
“Hassasiyetle sürdürüyoruz”

naylon ve plastiklerin doğaya 
verdiği zarardan ötürü herkesi file 
kullanmaya davet eden Büyükçekmece 
Belediye Başkanı Dr. Hasan akgün, 
“Gün geçtikçe doğayı korumak, temiz 
tutmak daha da zorlaşıyor. Biz Büyük-
çekmeceliler olarak doğa dostuyuz. 
Geri dönüşüm konusunda da çalış-
malarımızı hassasiyetle yürütüyoruz. 
Vatandaşlarımızı yeni çıkan yasa 
hakkında bilgilendirerek binlerce bez 
torba dağıttık. Dağıttığımız filelerle 
alışveriş yapmanız daha sağlıklı ola-
caktır. Çocuklarımıza daha temiz bir 
gelecek sunmak için çalışmaya devam” 
ifadesini kullandı. 
30 bin adet adet bez
 torba ve file dağıtıldı

Vatandaşlara naylonun insan sağlı-
ğına ve doğaya verdiği zararları anlata-
rak bilgi veren Çevre Koruma ve Kontrol 
ekiplerison 3 yıl içerisinde 30 bin adet 
bez torba ve file dağıtarak yasalaşan 
naylon poşet kararıyla ilgili vatandaş-
ları bilgilendiriyor.  n KEnt YaşaM 

30 bin adet file ve 
bez çanta dağıttılar
Büyükçekmece Belediyesi Çevre Koruma ve 
Kontrol Müdürlüğü’nün 3 yıl önce başlattığı 
“Naylon Poşete Hayır” kampanyası sayesin-
de binlerce vatandaş bilgilendirildi. 

uzun yıllar vatanından ayrı 
kalarak memleket hasreti çeken, 
demir parmaklıklar ardında 17 
yılını geçirip, Moskova’da sürgün-
deyken hayatını kaybeden türk 
edebiyatının önemli ustası nazım 
Hikmet, 117’nci doğum günün-
de Sarıyer Belediyesi ve nazım 
Hikmet Kültür Vakfı tarafından 
düzenlenen etkinlikle anıldı. 
tarabya sahilini dolduran nazım 
sevdalıları, mavi gözlü dev için 
türkiye’den ayrıldığı son kara 
parçasından denize karanfiller bı-

raktı. ardından yaklaşık iki saat-
lik Boğaz turuna çıkan kalabalık, 
büyük ustayı şiirleriyle andı.

anma programında konuşan 
nazım Hikmet Kültür ve Sanat 
Vakfı Başkan Vekili Kıymet coş-
kun, “İlk kez 1992 yılında bura-
da bir buluşma gerçekleştirdik. 
Yine karanfil bırakarak, vapurla 
Boğaz’a açıldık. 27 yıl geçmiş ve 
gelenekselleşmeye başladı. İlk 
günün heyecanıyla eşit, özgür, 
umut dolu, adil bir dünya için bir 
aradayız” dedi.

Tarabya’da denize karanfiller bırakıldı, şiirler okundu
Nazım Hikmet 
117. doğum 
gününde anıldı...!

Hayatını mücadeleye adamış,  61 
yıllık ömrünün büyük bir bölümü-
nü hapiste mahkûm olarak ge-
çirmiş, ardında bıraktığı yüzlerce 
şiir ile hala hafızalarımızda yerini 
koruyan Nazım Hikmet, 117'nci 
doğum gününde Sarıyer’de anıldı.

 

n Konuşmasına türk 
sinemasının ustası tarık 
akan’ı anarak başlayan Sarıyer 

Belediye Başkanı şükrü Genç, 
“Geçtiğimiz yıllarda tarık 
akan da aramızdaydı. artık 
bir eksiğiz” dedi. Başkan Genç 
konuşmasını şöyle sürdürdü: 
“Bu çok anlamlı bir vedalaş-
ma. Her vedalaşmanın bir 
buluşması var. zor günlerden 
geçiyoruz ve bu zor günleri ge-
ride bırakma umuduyla vatan 
şairi, vatan sevdalısı nazım 
Hikmet’i anıyoruz. Çünkü o 
da çok sevdiği ülkesinden yine 
böyle bir zamanda ayrılmak 
zorunda kalmış. ayrılıkların 
değil buluşmaların çoğalması 
gerekir. Çok daha güzel gün-
lere. Günlerimiz barış içinde 
olsun, aydınlık olsun.”

    n tuncay DaĞlı
-KEnt YaşaM

TArIK AKAN 
ArAMIZDA 
YoK ArTIK

SEMİnERDE öğren-
ciler; ‘afete Hazırlık, 
afetlerde Yapılması 
Gerekenler, afet Sonra-
sı Yapılacaklar, İlk 72 
Saat’ konularında eğitim 
alırken, Deprem Simü-
lasyon tırı’nda deprem 
anını tatbik ettiler.

Kağıthane Belediye 
Başkanı Fazlı Kılıç, “Bi-
reylerin bir afet duru-
munda doğru adımları 
atabilmesi ve temelde 
can ve mal kaybını 
engellemek için doğru 

planlama yapılmalı. Ön-
ceden yapılacak planla-
ma ve hazırlık çalışma-
ları afetten en az zararla 
çıkılmasına yardımcı 
olmakta. Başta deprem 
olmak üzere ülkemizde 
sıkça görülen afetlere 
yönelik olarak, afetlerin 
öncesi, sırası ve sonra-
sında yapılacak doğru 
davranışları çocukla-
rımıza kazandırmak 
amacıyla bu programı 
gerçekleştirdik” dedi.

n KEnt YaşaM

KAğıtHANE Belediyesi 
Sivil Savunma Amirliği 
ile İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü İş Sağlığı 
ve Güvenliği Koordina-
törlüğü’nün ortaklaşa 
gerçekleştirdiği prog-
ram kapsamında 1600 
öğrenciye AFAD İl Mü-
dürlüğü’nde Afet Eğitim 
Semineri verildi.

Öğrencilere afet 
tedbirleri öğretildi..!
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n Konut mağdurlarının 
ölüm veya başka türlü tehdit 
edildiğini iddia eden mağdur-
lardan Nur Gök’ün söyledikleri 
ise olayın bir başka vahametini 
gözler önüne seriyor. Acun Kent 
ve Babil Kulelerinden 8 yıl önce 
aldığı 5 konutun hala kendisi-
ne teslim edilmediğini söyle-
yen Gök, benim mağduriyetim 
bu iki firmanın el değişmesiyle 
orta çıktığını ve bu nedenden 
dolayı tüm birikiminin yanı 
sıra ekmek teknesi olan bir 
işyerinide onlara kaptırdığı-
nı söyledi. 8 yıldır mahkeme 
salonlarında hak mücadelesi 
verdiğini söyleyen Gök, mah-
kemede çare bulamadıkça bu 
dolandırıcıların eline yeniden 

düştüm. Benim çaresizliğimi 
gördükçe, yeni şeyler vadede-
rek dışarıdaki birikimlerimide 
elimden aldılar. Bu gün sadece 
emekli maaşım kaldı elimde ve 
kirada yaşıyorum. Ölüm teh-
didi dahil, ar- namus iftiraları 
dahil herşeyi yapabileceklerini 
onlarca kişinin gözü önünde 
yüzüme baka baka söylediler.

Mevcut Belediye Başkanı 
Ali Murat Alatepe’nin de bu 
gerçekleri gördüğünü söyleyen 
Gök, Alatepe de bizi haklı gör-
dü ve tek yapabileceği” gidin 
mahkemede hakkınızı arayın” 
demek olduğunu ve arabası 
taşlandıktan sonra onunda 
susmak zorunda kaldığını 
söylediler. 

Esenyurt Bataklığı’nda 

çığLıK sEsLEri 

Esenyurt’taki konut projelerinden konut satın alarak  mağdur duruma 
düşen vatandaşlar “ Bizim sorunumuz siyasilerin varlığıdır. Aksi halde 
bizler hukuka güveniyoruz ve siyasi baskı olmazsa mahkeleler bizim 
dosyaları en hızlı ve en adil şekilde karara bağlayacaktır” dediler. 

n “Evet mağdur var da, hele bir 
sorun neden mağdur var” diyerek, 
mağdurlar adına açıklama yapan 
Fahri Kaygu, “Geçmişi lekeli insan-
lara müteahhitlik firmaları kurdu-
ruldu. Politikacılara yakın (Emanet-
çi) kişilere bir kısım hazineye ait 
yahut park bahçe için ayrılmış yeşil 
alanlar önce başkası adına sonra 
bu emanetçilere satış yapılmış gibi 
verildi. Yada insanların kentsel 
dönüşüm kapsamında evleri yıkılıp 
müteahhitlik firmaları ile kat 
karşılığı inşaat yapım sözleşmeleri 
yaptırıldı. Bazı kurumlar ve bele-
diye bu işlerin organizatörlüğünü 
üstlendi. Maketleri yapıldı ve satışı 
için siyasi kimliği, sanatçı kimliği 
yada magazin kimliği nedeniyle 
toplum tarafından tanınan sevilen 
ve güven duyulan kişiler basın ya-
yın kuruluşlarının verdiği destekle 
bu maketlerin tanıtımını yaptı.Tanı-
tımın yapıldığı dönemde pek fazla 
kıymeti olmayan araziler maketten 
yapılan satışlarla toplanan paralar 
kullanılarak tevhid(birleştirme) iş-
lemiyle emsale sokularak kıymetli 
hale geldi” dedi.

Tevhid yoluyla yapılan maket 

konutlara örnek veren Kaygu, 
Makrom Yapı Esenyurt projesinin 
yapıldığı arsanın 12 parselden 
oluştuğunu, parseller arasında yol-
ların olduğunu ve bu şekliyle bü-
yük proje yapımına uygun olmayan 
arsanın maketten yapılan halleri ile 
satışa sunulduğunu belirtti. Maket 
satışlarından elde edilen parayla 
belediyeden parseller arasındaki 
yolların satın alındığını ve tek 
parsel haline getirildiğini belirte-
rek, “Üzerine 5 katlı bina yapımına 
müsait olan arsalar tevhid işlemi 
sonrası 12-16 kat imar almaya 
müsait hale geldi” diyerek beledi-
yenin hangi açıdan bu işlerde yer 
aldığının altını çizdi.

Bazı belediyelerin de parsel bir-
leştirme karşılığında müteahhitler-
den ‘Bağış’ adı altında okul, camii, 
sosyal tesis gibi alanlar yapmaları 
karşılığında da birleştirme yaptığını 
ileri süren Fahri Kaygu, “ Kirli iliş-
kiler herkesi sarmış. Bu bağışlara 
harcanan paralar yapılan bağışların 
imalat maliyetleri ile kıyaslanarak 
kontrolden geçirilirse özel kasalara 
giden paralara ulaşılabilir” diyerek 
düşüncelerini paylaştı. 

KirLi iLiŞKiLEr 
HErKEsi sArMıŞ

EsENyurt’tAKi konut projeleri-
nin yarım kalması nedeniyle mağdur 
olan ortalama 30 bin vatandaş evlerini 
yıllardır teslim alamamanın sıkıntısını 
yaşıyor. yaklaşık 10 yıldır denemedikleri 
yol kalmadığını ifade eden konutze-
deler, “Paramızla rezil olduk” diyerek 
her ortamda ve her yollar sorunlarını 
paylaşıyorlar.  Mağdurların temsilcileri 
yaşam Medya Grubu’nun Küçükçek-
mece’deki merkezine gelerek seslerine 
ses olmamızı istemişlerdi. Bu ziyareti 
geçtiğimiz hafta, “ ‘Esenyurt Bataklığı’ 
dosyasını açıyoruz”  manşetiyle kamu-
oyu ile paylaşmıştık.  Esenyurt’taki 30 
bin konut mağdurunun sorunlarına ve 

yargı sürecindeki gelişmelere önü-
müzdeki süreçtede gündeme taşımaya 
devam edeceğiz. 

Mağdurlar tarafından dolandırıcı ve 
mafya gibi iddialarla adı geçecek olan 
tüm şahıslara ulaşma ve cevap hakkı 
kullandırma çabası içerisinde olaca-
ğız. Mahkeme evrakları adı geçen bazı 
isimlerin şuanda cezaevinde olması ve 
Esenyurt Belediye Başkanı Ali Murat 
Alatepe’nin “ dolandırıcılık hadisesi var, 
sorun hukuki bir konu” şeklindeki açık-
lamaları iddaiaları zaten doğruluyor.

‘Esenyurt bataklığı ’ tanımımız ise 
bizzat mağdurlara ait. sebebine gelince; 
Esenyurt’ta bilindik onlarca inşaat 

firması vatandaşı “mağdur etmiş”. işte 
mağdurların basınla paylaştığı ve ken-
dilerini mağdur ettikleri iddia edilen 
firmalar:Innovia 4, Fi yapı, Bulut in-
şaat, Bakırcı ailesine ait Makrom yapı, 
Osmanlı inşaat, ukra inşaat, saylan 
inşaat, Babil Kuleleri, Ak towers, Acun 
Kent, Kent yapı inşaat, EvivaQueen, 
uçar Gurup, Gold, Home Milenyum, 
spor City, yeşil GyO, Evivatower, Gümüş 
City’den ev alan ortalama 30 bin mağ-
dur vatandaşın, ailelerini de hesaplayın-
ca ortaya çıkan sayının korkunçluğuna 
dikkat çekerek, mağduriyetleri karşısın-
da muhatap bulamamaktan da yakını-
yorlar. n Kent yaşam / tayfun ErCAN

“DOLANDırıCıLArDA DOLANDırıLıYOr”  
n Bu süreçte mağduriyet yaşayan vatandaşları tem-

silen yaşam Medya Grubu yönetim Kurulu Başkanı Celal 
Karaali’yi ziyarete gelen hak sahiplerinin anlattıkları 
Esenyurt’un kurutulması gereken bir bataklık olduğunu 
gözler önüne seriyor. Hak sahiplerinden ‘Makrom yapı 
Mağduru’ Fahri Kaygu çarpıcı bir iddia ortaya atıyor. 
“Beni dolandıran firmanın sahipleri ile dertleşir olduk. 
Dolandırıcı da dolandırıyorlar. işin uzantısı dönemin be-
lediye yöneticilerine ve mafyaya kadar ilerliyor. Onlarda 
tehdit altında. En başta inşaatları yapmak istemişler. 
Bu firmalarda para yok. Maketten satarak finansman 
sorununu çözmek istemişler. Daha ruhsat aşamasında 
belediyeye başvurulduğunda gerek resmi işlemler gerekse 
belediye tarafından işaret edilen hayırseverlik adı altın-
daki işler nedeniyle projeyi sürdürecek kaynak kalmıyor. 
temel sorun burada başlıyor. Parsel birleştirme karşılı-
ğında müteahhitlerden ‘Bağış’ adı altında okul, camii, 
sosyal tesis gibi alanlar yapmaları isteniyor. Burada kamu 
yararı var gibi gözükmekte. Fakat, bu bağışlara harcanan 
paralar yapılan bağışların imalat maliyetleri ile kıyasla-
narak kontrolden geçirilirse özel kasalara giden paralara 
ulaşılabilir. Bu temel sorun neticesinde  Esenyurt Beledi-
yesi’ni yönetenlerdeki özgüven yüksekliğinin projelerin 
kat yüksekliğine sirayet ettiğini görüyoruz. Emsalin 2-3 
kat fazlası konut imalatı yapıldı. iBB bu işe dur deyince 
konut satın alanlar mağdur oldu. Örneğin 200 dairelik 
proje 300 daire planlanarak 300 kişiye satılmış. Bu sorun 
şimdi çözümsüz bir hal aldı. Dolandırıcı firmalarda ‘izin 
verseler yapacağız. Bizde battık’ gibi cevaplar veriyorlar ” 
diyerek düşüncelerini paylaştı.

 “sOrUNUMUZ siYAsiLEriN VArLığı!”
Fahri Kaygu;  dolandırılmaktan çok 

hukuk yoluyla bir sonuca ulaşamamanın sı-
kıntısını dile getirdi. Kendilerini dolandıran 
inşaat firmalarınında bir başkaları tarafın-
dan dolandırıldığını iddialarımı yıllardır 
mahkeme salonlarında da söylüyorum, 
dava dosyalarında da yazıyor. Esenyurt’ta 
vatandaşı dolandıran firmaların tamamının 

arkasında, yanında, önünde bildik ve etkin 
siyasiler var. Onlardan kurtulan dolandırı-
cılar yine mafya kıskacına sokuluyor. Yani 
bizim sorunumuz siyasilerin varlığıdır. Aksi 
halde bizler hukuka güveniyoruz ve siyasi 
baskı olmazsa mahkeleler bizim dosyaları 
en hızlı ve en adil şekilde karara bağlaya-
caktır” dedi

n Bazı projelerdeki hak sahip-
lerine “kime giderseniz gidin. 
ister Cumhurbaşkanı’na, isterse-
niz trump’a ya da Putin’e gidin. 
ya fark vereceksiniz, ya da daire 
alamazsınız” diye fütursuzca in-
sanları tehdit ve tahkir ettiklerini 
de belirten mağdurlar, “Benden 
hiçbir şey alamazsınız. Hatta üze-
rine dünya kadar avukatlık ücreti 
borçlanırsınız” şeklinde tehdit 

edildiklerini ve avukatlık ücretini 
de ödediklerini söylediler. Açı-
lan hukuki davalarda da bilirkişi 
ücretini mağdur vatandaşların 
ceplerinden ödediklerini ve bilirki-
şi ücretini yatırmadığı için davası 
mahkeme tarafından red edilen 
mağdurun olduğunu söylediler.

Mağdurlar, “Bunlar profesyo-
nel örgütler ve mağdur vatandaş 
hakkını hukuki yollardan ara-

maya kalkarsa, usul yönünden 
davalarının red edilip, üstüne bir 
de karşı tazminata mahkum edili-
yor” dediler.

son olarak devlet yetkililerine, 
siyasi parti temsilcilerine, adalet 
teşkilatı çalışanlarına, hakim 
ve savcılara seslenen mağdurlar, 
“Lütfen vatandaşın haklı haykı-
rışlarını duyun. Duyduğunuzu 
biliyoruz, lütfen gereğini yapın”

NUr GÖK : “HErKEsiN ÖNÜNDE TEHDiT EDiLDiM”

n is-ba yapı’nın kurucusu ishak Bakırcı, 
sektördeki 40 yıllık tecrübelerini oğlu Lütfü 
Bakırcı’ya devrederek, Makrom yapı adıyla 
sektöre devam etme kararı aldı. Devir için 
düzenlenen törende dönemin belediye başka-
nı Necmi Kadıoğlu pasta kesti. Bakırcı Ailesi 
ile oldukça samimi olduğu gözlenmişti. 

NECMi KADıOğLU 
PAsTA KEsMiŞTi

‘Makrom Yapı Mağduru’
 Fahri Kaygu

n “Örgütlü ve nitelikli dolandırı-
cı olan ve dönemin Belediye Başkanı 
Necmi Kadıoğlu’nun yakınında ki bir 
isim olan Adem Kayıkcı’nın elinde 
Kadıoğlu’nun sağ kolu olan Başkan 
yardımcılarından Mustafa Akboğa’ya 
ait uygunsuz görüntülerin olduğunu 
mahkemede de söyledim ve dosyaya 
girdi” diyen Fahri Kaygu, “ölüm dahil 
her türlü tehdit alıyorum. Ama hiç 
korkmuyorum çünkü zaten kaybede-
ceğim kadar kaybettim ve binlerce 
insanın hakkını sonuna kadar savuna-
cağım” dedi

BAŞKAN YARDIMCILAR 
VE KASET  HİKAYESİ

Esenyurt Belediye 

Başkanı Ali Murat 

Alatepe,” Muhtemelen 

kayyum atanacak” 

diyerek gazetemize 

açıklamalarda bulundu. 

Detayları 
gelecek hafta... 

ALATEPE: KAYYUM 
ATANACAK

Esenyurt’ta 30 bin konut   

 mağduru adına 

 gazetemize gelerek 

 açıklamalarda bulunan 

 mağdurların temsilcileri... 

Tehdit edildiğini iddia eden
 mağdurlardan Nur Gök

“ CUMHUrBAŞKANıNA, TrUMP’A, PUTiN’E GiDiN!” 
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MHP, ‘RUH SAĞLIĞI’ yasa teklifi hazır-
layarak…

Tüm vatandaşların en hayati sorununu 
gündeme taşımış oldu!

Umarız ki, önceki teklifleri gibi tık nefes 
olup yarı yolda kalmaz!

Umarız ki, ‘aman ha…’ İttifak zarar görür 
çığlıklarıyla bir köşeye kaldırılmaz!

Ne zaman ‘Efkâr-ı Umumiye’ gündeme 
gelse…

Kendisini rahmet ve saygıyla andığım:
Ruh ve Sinir Hastalıkları Uzmanı…
Halkla İlişkiler Dersi Hocamız, Ord. 

Prof. Dr. FAHRETTİN KERİM GÖ-
KAY(1900-1987) Hocamızı hatırlarım.

Hayatı: Tıp fakülte-
sinde okurken gazete-
cilik…

Sonra Asabiye Klini-
ği Doçentliği, Prof… 
Ord. Prof…

İstanbul Valiliği ve 
Belediye Başkanlığı, 
Büyük Elçilik…

Milletvekilliği ve de 
Bakanlık görevlerinde 
geçti.

Derste anlattıkların-
dan tutuğum notta:

‘Millet olmak için, önce 
sosyal normlara…

Sonra da o ulusal değerlere ihtiyaç 
vardır. Bu sosyal normların başında:

Önce ahlak, sonra da hukuk gelir. Biri 
olmadan diğeri asla olmaz!

Eğer bu Sosyal-Siyaset yapılanmasında bir 
kayma…

Eğer bir eksiklik… Bir zorlama olursa… 
O millet, önce fert fert… Sonra da topluca 

nice sorunlar yaşar!
Kurtuluş Savaşıyla kazandığımız bir millet 

birliğimiz var.
Irk, din, mezhep, renk ve dili ayrımı 

yapmadan, herkesi şemsiyesi altına alan bir 
birlik…

Öncelikle bunun kendisi en büyük ulusal 
bir değerdir.

Sonra da Cumhuriyetle gelen çağdaş hu-
kuk sistemimiz var.

Kişiyi kişiye değil, kişiyi bağımsız adalete 
emanet eden bir sistemdir bu.

Bu sistem, bölgemizde gelişmeyen devlet-
lerden bizi faklı kılan, sosyal barışımızı da 
tamamlayan bir sitemdir.

Yeter ki, iç ve dış düşmanlarımızdan 
koruyalım! Yeter ki gelecek nesillere de 
taşıyalım!’’

Diyor:
Bu ifade, hem oldukça anlamlı ve tarihi bir 

tespittir!
Hem de vatandaşların ‘RUH SAĞLIĞI’ 

gündemine ışık tutan bir tespittir!
Öyleyse vatandaşın ulusal değerleriyle…
Ahlak ve de hukuk beklentilerine dikkat 

edilmelidir!
Dikkat edilmeli ki, sağlıklı bir toplum 

olarak yaşayalım!
Dikkat edilmeli ki, barış huzur ve de güven 

içinde yaşayalım!
Son yıllardaki gelişmelere bakınca, bu 

değerlerden gittikçe uzaklaştığımız görülür! 
Birlik ve beraberlik ruhumuzun giderek 

sarsıldığı görülür!
İşte o sarsılan ruh, önce bireysel anlamda, 

sonra da toplumsal anlamda sağlığı bozulan 
ruhtur!

Umarız ki, MHP’nin verdiği teklif hayata 
geçerek…

Hem milletimizin ruhsal ve bedensel sağlı-
ğını bozan, siyasal kavgalar son bulur!

Hem de son yıllarda yaşanan kin ve inti-
kam güdülü…

Gereksiz suçlamalarla, fikir ve düşünce 
özgürlüğüne tahammülsüzlükler sonbulur!

Mademki bu millet bir ruh sağlığı sorunu 
yaşıyor.

Mademki günün her anında nice dayanıl-
maz olaylar yaşanıyor.

Öyleyse öncelikle yöneten siyasetle devlet 
adamları dikkat etmeli…

Sonra da tüm siyasi partilerle demokratik 
kitle örgütleri ve de medya dikkat etmelidir!

Elbette ki Halkla İlişkiler Hocamızın 
öngördüğü gibi: 

Ahlak ve hukuk alanlarına saygınlık ka-
zandırarak…

Ulusal değerlere saygınlık kazandırarak 
dikkat edilmelidir!

Aslında siyasal eylem ve söylemler, eğer 
sevgi, saygı ve hoşgörülü olsaydı.

Eğer sadece seçim siyasetine yoğunla-
şarak, bir kavgacı ve de ayrıştırıcı siyaset 
yapılmasaydı. Bu tür gündemlere hiç de 
gerek kalmayacaktı!

Ayrıca, her alanda toplumu gererek, yasal 
ve de rakamsal konularda topluma güven 
vermeyen nice siyasal anlayışlar da buna 
eklenince…

Vatandaşta ne ‘RUH SAĞLIĞI’ ne de 
‘BEDEN SAĞLIĞI’ kaldı.

MİLLETİMİZİN RUHU SAĞ OLSUN…

Milletimizin 
Ruhu Sağ Olsun

Hasan 
TufaN

GERÇEKLER

Beklenen İstanbul 
depreminde gökdelenler ne 
kadar güvenli? Umut Mimar-
lık Atölyesinin sahibi Mimar 
S.Mehmet Çoban, gökdelen-
lerin risklerine karşı uya-
rarak; yüksek yapılar için 
deprem yönetmeliği gerek-
tirdiği gibi uygulanmadığı-
nı söyledi. Mimar Mehmet 
Çoban, depremlerin zemin 
türüne göre farklı zararlar 
verebildiğini belirterek, 
yapılaşmaların buna göre 
inşa edilmesi ve yapı dene-
timinin çok iyi yapılması 
gerektiğini ifade etti. 
“fELaKETE KaPI aRaLaR”

Bir depremde zemin 
özelliklerine bağlı olarak 
yıkımların fazla veya az 
olabildiğini aktaran Mi-
mar Çoban, şöyle konuştu: 
“Farklı zemin özelliklerine sahip 
bölgelerdeki aynı tip yapıların aynı 
şiddetteki bir depremde farklı dere-
celerde hasar gördükleri ortadadır. 
Buna rağmen ülkemizde bazı yerlerin 
jeolojik özellikleri dikkate alınmadan 
yüksek katlı yapılaşmaya gidildiği 
gerçek. Özellikle alüvyon zeminlerin 
bulunduğu mahalleler, yeraltı suyu-
nun da yüksek olduğu, yani sıvılaşma 
potansiyelinin yüksek olduğu bölgeler-
dir. Zemin bakımından riskli olan bu 

kesimlerde yüksek katlı yapılaşma, 
olası bir depremde yeni felaketlere 
kapı aralamak olacaktır. Yerleşim 
alanlarının belirlenmesinde, jeolojik 
özellikler dikkate alınarak yer seçimi 
yapılması ve bu verilere göre yapılaş-
maya gidilmesi gerekir.”

Olası bir İstanbul depreminde 
binaların ve özellikle gökdelenle-
rin büyük bir riskle karşı karşıya 
olduğunu söyleyen Mimar Çoban, 
“Yüksek  kat yapıldıkça beton 
sınıfının  doğru seçilmesinden  öte 

yapı denetimler  ve ilgili belediye-
ler kontrollerini   ciddiyetle yapma-
sı gerektiğini belirtti. İnşaatlarda  
kullanılan demir  ve betonun labra-
tuar analizleri önemlidir.”
“İNSaNIN YaŞaM RİSKİ VaR!”

Son sözlerini şöyle sürdüren 
Mehmet Çoban; “Bir de yapı 
yüksekliği artınca zeminle ilişkisi 
önem kazanıyor. Yüksek yapı her 
arazide yapılamaz. Yüksek yapı-
lar şimdiye kadar deprem etkisi 

ile karşı karşıya kalmadı. Deprem 
koşullarında nasıl davranılacağına 
dair bilimsel veri söz konusu değil. 
Yapım koşulları ve tekniklerindeki 
zafiyet nedeniyle ciddi risk altında-
lar. Bir de çok sayıda insanın yaşam 
riski var. Gökdelenler çevresini, bir 
mahalleyi tehdit ediyor. Mümkünse 
gökdelenler yapılmamalı, yapılıyorsa 
da ciddi bir denetimden geçirilmeli.”

n SenAY BADUR- 
SÜMeYRA DUĞAn / kent Yaşam

  

DEPREMDE 
GöKDELEN 
TEHLİKESİ!

Yüksek yapıların her 
arazide yapılamayacağını 
söyleyen Mimar Mehmet 
Çoban; “ Deprem 
koşullarında nasıl 
davranılacağına dair 
bilimsel veri söz konusu 
değil. Yapım koşulları 
ve tekniklerindeki 
zafiyet nedeniyle ciddi 
risk altındalar” diyerek 
uyardı. 

Sözlerini şöyle sürdüren Çoban “Ül-

kemizde tam anlamı ile  yüksek 

yapılar yönetmeliği yok. 

İBB’nin hazırlamış olduğu 

bir yönetmelikte en fazla 

yüksekliği 60 m olan bi-

nalar için hazırlanmıştır.  

Bu tür yapıları proje-

lendirebilmek içinse bir 

yüksek yapılar yönetme-

liğine ihtiyaç var. 20 kata 

kadar olan yönetmelikle 

bunları yapamazsınız. Ne 

yazık ki ülkemizde her gün 

gökdelenler yapılmasına 

karşın resmi çerçevelenmiş 

bir deprem yönetmeliğimiz 

yok. Var olan yüksek yapılar 

neye göre yapılıyor, nasıl projelen-

diriliyor, nasıl denetleniyor, kimler ta-

rafından denetimi yapılıyor sorularının 

yanıtları son derece sorunlu ki yüksek 

bina arasında mesafe ne kadar olmalı 

biri yıkıldığında diğerine zarar veriyor 

mu uygulamada bu kurallara uyuluyor 

mu?, ‘Şiddetli bir depremde ne olacak’ 

diye soranlara ben de deprem gelecek, 

yaşayacağız ve göreceğiz diyorum. 

Bütün bu yüksek yapıların ana ulaşım 

arterlerinin üzerinde olması da ayrı 

bir konu. Bu binalarımızda sadece 

deprem değil yangın açısından da 

gerekli önlemler alınmıyor. Durum o 

kadar vahim. Herkes ‘En yüksek bizim 

gökdelenimiz’ diye övünüyor fakat 

bu yapıların ne deprem güvenliği ne 

yönetmelik çerçevesi ne mühendislik 

çerçevesi tartışılıyor” dedi.

“ŞİDDETLİ BİR DEPREMDE NE OLaCaK?”

İŞLEMEYEN BİR YAPI  DENETİM SÜRECİ VAR
n Mimar Mehmet Çoban, “4708 

sayılı Yapı Denetimi Yasası çıktık-
tan sonra yapı denetim bürolarını 
yapımcı firmalar belirliyordu. Bu du-
rumda da bu büroların, işverenlerini 
denetlemesi mümkün değil. Gerçek 

anlamda bir denetim yapmaya kalk-
sa, yapımcı firmalar tarafından işine 
son veriliyor. Burada işlemeyen bir 
yapı denetim süreci var. Şimdi havuz 
sistemine geçildi umarım inşaat 
sektöründeki bu denetimli denetim-

sizlik bir son olur. İkincisi yüksek 
yapıların denetlenmesiyle ilgili ciddi 
problemler var. en önemlilerinden 
bir tanesi yasal boşluklar. Yüksek 
yapı yönetmeliği ve buna bağlı olarak 
bu yapıların nasıl denetleneceğine 

ilişkin mevzuat yetersizliği ve boşlu-
ğu söz konusu. kamu kurumlarının, 
yerel belediyelerin denetlemeleri 
4708 ile ellerinden alındı, bugün bu 
yapıları denetleyecek ekipman ve 
kadroya da sahip değillerdir.”

GENEL KURUL DUYURUSU
      ÇYDD Sarıyer Şubemizin 13. Olağan Genel kurulu 02 Şubat 2019 Cumartesi günü saat 11.00’de, Türkan Saylan Sosyal Yaşam Merkezi Ferahevler 

Mahallesi Muhtarlar Cad. no:16 Sarıyer/İstanbul (Sarıyer kaymakamlığı caddesi) adresinde aşağıdaki gündemle toplanacaktır. Çoğunluğun 
sağlanamaması halinde, ikinci toplantı 09 Şubat 2019 Cumartesi günü aynı yerde ve aynı saatte yapılacaktır.

       Atatürk ilke ve devrimlerini yaşam biçimine dönüştürmeyi, çağdaş eğitim yoluyla çağdaş insana ve çağdaş bir topluma ulaşmayı amaçlayan 
derneğimizin genel kuruluna gereken ilgiyi göstereceğinize inanıyor, katılımlarınızı bekliyoruz.

       Gündem bilgilerinize sunulmuştur.
      Saygılarımızla
                  

       Yücel SeVİnÇ                                                                        Gül ÇAĞlAYAn
            Sayman                                                                                       Başkan

     GÜNDEM:
1- Açılış konuşması ve Yoklama
2- Divan Heyetinin Seçimi
3- Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı’mızın okunması
4- Yönetim kurulu Faaliyet Raporunun okunması ve görüşülmesi
5- Yönetim kurulunun (01.01.2017-31.12.2017)-(01.01.2018-31.12.2018) dönemine ilişkin hesapları ile bilanço gelir-gider hesaplarının 

okunması
6- Denetim kurulunun (01.01.2017-31.12.2017)-(01.01.2018-31.12.2018) dönemine ilişkin raporun okunması
7- Yönetim kurulu Üyelerinin ve Denetim kurulu Üyelerinin aklanması
8- (01.01.2019-31.12.2019)-(01.01.2020-31.12.2020) dönemi tahmini bütçesinin oylanması
9- Yönetim kurulu, Denetim kurulu, Onur kurulu ve Genel Merkez delegelerinin seçilmesi 
10-   Dilek ve Temenniler
11-  kapanış

Mimar Mehmet Çoban
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AdAlet ve Kalkınma Partisi 
esenyurt İlçe Başkanlığı bölgede yayın 
hayatını sürdüren gazete ve haber por-
tallarının temsilcilerini  buluşturan bir 
kahvaltı programı düzenledi. Kahvaltı-
ya esenyurt Belediye Başkanı Ali Murat 
Alatepe, Ak Parti esenyurt İlçe Başkanı 

Yasir Çelik ve Ak Parti esenyurt Belediye 
Başkan Adayı Azmi ekinci birlikte evsa-
hipliği yaptılar.  esenkent’te bulunan  
Hasırlı Konya Mutfağı’ndaki kahvaltıya 
50 civarında gazeteci katıldı. 

AK Parti esenyurt İlçe teşkilatı’nın 
10 Ocak dünya Çalışan Gazeteciler Gü-
nü’nü kutlamak  ve AK Parti esenyurt 

Belediye Başkan Adayı Azmi ekinci’yi 
medya ile buluşturmak amacıyla ger-
çekleştirdiği program oldukça samimi 
bir atmosferde geçti. 

AK Parti esenyurt İlçe Başkanı 
Yasir Çelik ile yerel gazeteciler katıl-
dı. toplantıda ilk söz alan AK Parti 
İlçe Başkanı Yasir Çelik, gazetecilere 
katılımlarından dolayı teşekkür ederek 
günlerini kutladı. Basının önemine 
değinen Çelik, gazetecilere zor görevle-
rinde başarılar diledi.

AK Parti esenyurt Belediye Başkan 
adayı Azmi ekinci, ilçe dışından bir 
aday olması dolayısıyla gazeteciler 
tarafından merak edilen konulardan 
söz ederek konuşmasını gerçekleş-
tirdi. ekinci;   “esenyurt’u yakın-
dan tanıyorum. tüm ihtiyaçlarını 
biliyorum. İlçeyi büyüme çağındaki 
bir gence benzetiyorum. Geliştikçe 
ihtiyaçları artıyor ve bu ihtiyaçlara 
karşı çözüm yollarımız var” dedi.

AK Parti Esenyurt Belediye Başkan adayı Ekinci:

“En büyük STK, AK Parti”
Esenyurt ilçesindeki hemşehri dernekleri tarafından oluşturulan 

platformlar’ın Esenyurt dışından gelen bir adaya oy vermeyeceklerini 
dair yaptıkları açıklamanın sorulması üzerine Azmi Ekinci ‘rest’ çekti. 

n toplantıya katılan gazete-
cileri selamlayarak konuşması-
na başlayan esenyurt Belediye 
Başkanı Ali Murat Alatepe ise, 
31 Mart Yerel seçimlerinde 
esenyurt için AK Parti’den aday 
gösterilen Azmi ekinci’nin 
ilçenin, yapısına, dokusuna çok 
uygun olduğunu söyledi. Alate-
pe, “Azmi bey olaylara hakim. 
Kendisi milletvekilliği yapmış 
ve bürokrasiyi iyi biliyor. Bu 
özellikler esenyurt için çok 
önemli ve ilçemize çok şeyler 
katacaktır. Bizler seçimlerden 
sonra tekrar yeniden esenyurt 
diyerek çalışmalarımızı sürdü-
receğiz. Kendim için yüzde yüz 
çalışacaksam Azmi bey için de 
yüzde elli daha fazla çalışaca-
ğım. esenyurt bir yıldızdır, bu 
seçimde Avcılar, Beylikdüzü 
ve Büyükçekmece’yi alarak 
hilalle yıldızı birleştireceğiz” 
dedi. Başkan Alatepe, çalışan, 
çalışmayan tüm gazetecileri 
çok önemsediğini vurgulaya-
rak, “Haber alacaksak sizden 
alıyoruz, bilgi alacaksak sizden 
alıyoruz. esenyurt’ta dokunul-
ması gereken noktaları sizler 
üzerinden iletiyoruz. Haber 
olmadan bir şeyin farkına 
varılmıyor, dolayısıyla sizler 
esenyurt’un, bölgenin gözleri-
siniz” diye konuştu.

ALATEPE “ AZMİ BEY 
ÇOK ŞEY KATACAK ”

esenyurt ilçesindeki hemşehri dernek-
leri tarafından oluşturulan platformlar 
esenyurt dışından gelen bir adaya oy ver-
meyeceklerini dair kamuoyuna açıklamalar 
yapmışlardı. Azmi ekinci’ye bu konuda 
da bir soru soruldu. Gazeteci Mihrican de-
niz’in esenyurt’ta sivil toplum kuruluşları-
nın “ Partiler  ilçe dışından bir aday  göste-
rirse oy vermeyeceğiz. esenyurtlu adaylara 
destek vereceğiz” şeklindeki açıklamalarda 
bulunduğunu hatırlatması üzerine oldukça 
tepkili bir cevap verdi. Açıklamayı yapan-
lara adeta rest çeken ekinci;  türkiye’de de 
esenyurt’ta da en büyük StK’nın Ak Parti 
olduğunu, esenyurt’ta 16 bin aktif teşki-
lat mensubu  ile sahaya inebildikleri için 
en güçlü örgütsel yapıyı partisinin  ortaya 
çıkarabildiğini ifade etti. Bütün sivil top-
lum kuruluşlarına ve düşüncelerine saygı 
duyduklarını ama bu açıklamayı yapan 
StK’ların yapılarını ve etki alanlarını  iyi 
bildiklerini söyledi. Bu konuda bir soru 
sorulmuş olmasına tepkisini de “yönlendir-
meli soru” ifadesi ile gösterdi. toplantıdaki 
bir çok gazetecide meslektaşları deniz’in 
sorduğu sorunun esenyurt için önemli bir 
gündem konusu olduğuna dikkat çektiler. 

Gazetecilerin eski  esenyurt Belediye 
BaşkanıNecmi Kadıoğlu’nun da kendisi ile 
sahada gezip gezmeyeceğini sorması üze-
rine “ Aday benim. Ben seçileceğime göre 
kendim gezeceğim” dedi. 

16 BİN AKTİF TEŞKİLAT 

MENSUBU vAr

CHP İstanbul Milletvekili Gökan 
Zeybek, Kent Yaşam Haber Müdürü 
tuncay dağlı’ya şu açıklamalarda 
bulundu:

“İstanbul Büyükşehir Belediye 
seçimleriyle ilgili olarak yarışacak 
Adalet ve Kalkınma Partisi’nin 
adayı daha önce İzmir’de de bü-
yükşehir belediye başkanlığına 
aday olmuş ve seçimi açık farkla 
CHP adayı karşısında kaybetmiş 
olan şimdiki Meclis Başkanı Binali 
Yıldırım, karşısında ise önceki 
yerel seçimde AKP’li adayı yenerek 
Beylikdüzü Belediye Başkanlığını 
kazanmış olan CHP adayı ekrem 
İmamoğlu var. 

Son yerel seçimlerde ekrem 
İmamoğlu, AKP’nin Beylik-
düzü Belediyesi’ni alırken, 
Binali Yıldırım İzmir’de 
CHP adayının karşısında 
açık farkla yenildi. Ve şimdi 
İstanbul Beylikdüzü Bele-
diye Başkanı İmamoğlu, 
İzmir Milletvekili Binali 
Yıldırım’la yarışacak.. 
Biri İzmir Milletveki-
li, Ankara’da yaşıyor, 
diğeri Beylikdüzü 
Belediye Başkanı, 
doğma büyüme 
İstanbullu.

O nedenle ek-
rem Bey, “İstan-
bulu bilen bir 
belediye baş-
kanına ihtiyaç 
var, İstanbul’un 
sorunlarını 
çözebilmek için 
bu kentin içinde 
yaşayan ve bu 
kentin sorunlarının 

çözümü noktasında 
görüş ve düşüncesi 

ile projesi olana ihtiyaç 
var. Ben, İstanbul Bü-

yükşehir Belediye Başkanı olursam, 
İstanbul’un şehircilik planlarının 
imar hareketlerinin, yatırım ka-
rarlarının, merkezi hükümetten ve 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’ndan 

yapıldığı bir İstanbul vaat etmiyo-
rum” diyor. “İstanbul’u seçilmiş 
olan belediye meclisleriyle, seçilmiş 
olan 39 belediye başkanı ile birlikte 
yöneteceğim” diyor. 
“MEvCUT BÜYÜKŞEHİr BELEDİYE 
BAŞKAN SAYIMIZI ArTIrACAĞIZ”

daha önce de İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkanlığı için ikili ya-
rışlar oldu ama sayın İmamoğlu bu 
kez kazanmaya en yakın adayımız 
olarak gözüküyor. Bunu yalnızca 
İstanbul olarak değerlendirmemek 
gerekir. Ankara, İzmir, Adana, 
Manisa, Antalya, Bursa, Balıkesir 
gibi şehirlerin belediye başkanının 
de- ğiştiğini de göreceğiz. Sahip 

olduğumuz 6 büyükşehir bele-
diye başkanımıza büyük ihti-
malle altı ya da yedi tane daha 
ilave edilecek. Seçime ittifakla 
girdiğimiz İYİ Parti’nin de 
bazı büyükşehirleri kazanma 
ihtimali çok yüksek.
“TOPLUMDA BÜYÜK Bİr 
EKONOMİK ENDİŞE vAr”

toplumun çok gergin 
olduğunu biliyorum. toplum-
da büyük bir endişe var. İşini 
kaybetmekten, ekonomik 
olarak bir açmaza sürüklen-
mekten, konkordato ilan 
etmekten, alacaklarını tahsil 
edememekten, hak edişini 
yapamamaktan, ücretini 
alamamaktan kaynaklanan, 
çocuğunun okul taksidini 

ödeyememekten, evine ekmek götü-
rememekten kaynaklanan büyük bir 
bir sıkıntı var. toplumdaki bu hiddet 
ve gerilimin temel nedenini de bu 
ekonomik sıkıntı oluşturuyor.

n tuncay dAĞlI-Kent Yaşam

İstanbul’u İmamoğlu ile kazanacağız..!
Gökan Zeybek: 

CHP İstanbul Milletvekili, PM Üyesi ve 31 Mart seçimleri 2. Bölge Seçim Koordinatörü Gökan Zeybek, Sarıyer Darüşşafaka 
Mahallesi Muhtarlığı’nda  seçmen listelerinde sorun olup olmadığını incelerken, CHP ile AK Parti arasında geçecek İstan-
bul Büyükşehir Belediye Başkanlığı yarışıyla ilgili öngörüsünü açıkladı ve, “Daha önce de İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı için ikili yarışlar oldu ama sayın İmamoğlu bu kez kazanmaya en yakın adayımız olarak gözüküyor” dedi.

Bugün Reşitpaşa’daki Atakoru Resta-
urant’ta basın mensuplarıyla kahvaltıda 
buluşan Hümeyra Gürsoy, son zamanlarda 
çeşitli sıkıntılar yaşayıp, gazetecilik yapa-
mamakla karşıkarşıya kalan habercilerin 
sorunlarını bildiğini ve çözüm bulunması 
gerektiğini vurguladı. Gürsoy, “Ulusal ve ye-
rel yöneticiler gazetecilere ve medyaya sahip 
çıksınlar. Herkese eşit mesafede dursunlar. 
Birileri yandaşı diye kimseyi ayırt etmesin-
ler. Sarıyer’deki yerel gazete sayısı belli, bu 
gazetelere eşit mesafede durup, sorunlarını 
çözemeyen yöneticiler oturdukları koltuğu 
bıraksınlar. Bu iş yapabilecek kişiler yapsın. 
Her seçim öncesi aynı vaatlerde bulunuyor-
lar, fakat değişen hiçbir şey olmuyor. Bu 
kapsamda çalışan çalışmayan tüm gazeteci-
lerin 10 Ocak Gazeteciler Günü’nü kutluyo-
rum” dedi. n tuncay dağlı-Kent Yaşam

DSP Sarıyer Belediye Başkan 

Aday Adayı Hümeyra Gürsoy:

“Sarıyer’e kadın 
başkan eli değmeli..!”

DSP Sarıyer İlçe Başkanı Hümeyra Gürsoy, 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nedeniyle bir 
araya geldiği basın mensuplarına, belediye 
başkan aday adaylığını açıklayarak, “Artık 
Sarıyer’e bir kadın başkan eli değmeli” dedi.
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AvcılAr Belediye Başkanı Han-
dan Toprak 10 Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü dolayısıyla bölgedeki 
yerel gazetelerin temsilcileri ile bir 
araya geldi. Programda başkanlığı 
süresince yaptıklarından ve projele-
rinden bahseden Toprak, tek kadın 
belediye başkanı olarak defalarca 
kez İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Mevlüt Uysal’a ulaşmaya 
çalıştığını ancak bir türlü başara-
madığını belirtti.
PLANLAR İBB’DE BEKLİYOR!

Avcılar’ın özellikle imar konu-
sundaki sorunlarının gündemde 
olduğunu söyleyen Başkan Toprak, 
“İstanbul deprem bekliyor ama Av-
cılar’ın imar planını İBB’de bekleti-
liyor. Avcılar’ın en büyük sorunu 
bina riski-
nin azal-
tılması, 
yani zemin 
sorunudur. 
Şimdiye kadar 
imar planı-
nın yapılmış 
olması gereki-
yordu. Göreve 
ilk geldiğimizde 
plan proje müdürlüğünü kur-
duk. Kat yükseklik haklarını 
vererek 8 mahallenin imar 
planlarının birinci etabını 
geçirdik. Bu plan Avcılar 
Belediye Meclisi’nden geçti. 

Büyükşehir Belediyesi’ne gönder-
dik. Ekim ayında meclise geldi ama 
geri çekildi. Şimdi de bekletiliyor” 
diye konuştu.

Toprak sözlerini şöyle sürdürdü; 
“Bu kentten gelip geçen insanlar bu 
evler niye yenilenmiyor diye soruyor-
lar. Ben de soruyordum, bunun için 
belediye başkanı oldum. 1999 depre-
minden beri insanların evleri neden 
ve yenilenme oranı sadece yüzde 7 
yüzde 10 bile değil. Hiçbir şekilde 
kabul edilemez bir oran. İnsanlar 
evlerini boyamış, badanalamış yani 

zorunluluktan insanlar ha-
sarlı olduğunu bildikleri 

evlerde oturmak zorun-
da kalmışlar. Biz onla-
rın önüne iyi bir plan 
koyduğumuzda ve o 
planda hem yeniliyor 
hem de otopark soru-

nunu çözüyo-
ruz, trafik 
sorununu 
çözüyoruz, 
yeşil alan 
sorununu 
çözmüş 
oluyoruz. 
Ama İBB 
bekliyor. 
Sürekli 

olarak 
Yeşilkent’in 
imarı deniyor. 

İmarı oradan vaatte bulunmasına ve 
oy almasına rağmen İBB yapmıyor.”
“TELEFONLARA ÇIKMIYOR”

Büyükşehir Belediyesi’nin parti-
zanca davrandığını söyleyen Toprak, 
“Ayrımcılık yapmasaydı imar plan-
larımız geçerdi. Bir kent düşünün 
o kentin belediye başkanı görevden 
alınıp bir başka belediye başkanı 
geliyor ve belediye başkanlarıyla 
görüşmüyor. İstanbul, nezaketin, 
asaletin, zarafetin kenti ve o kentin 
büyükşehir belediye başkanı var ve 
ben tek kadın belediye başkanıyım 
görüşemiyorum, görüşülmüyor. 
Şimdi bir belediye başkanı olarak 
acil diye özel kalemini arıyorum gö-
rüşemiyorum. Belki ben çok önemli 
bir haber vereceğim, çok tehlikeli 
bir durum da olabilir. Görüşmesi 
gerekmez mi? Avcılar gibi 450 bin 
nüfusluk bir ilçenin belediye başka-
nıyım, riskli bir kentte yaşıyorsu-
nuz, en riskli alanlarla ilgili yerlere 
sahipsiniz, depreme önceden haber 
alan istasyonumuz var belki çok 
önemli bir konuyu anlatacağım 
onun için görüşülmemek kabul 
edilemez. Bir belediye başkanının 
büyük şehir belediye başkanıyla 
görüşememesi kabul edilemez. Ula-
şılabilirlik yerel yönetimde sadece 
ilkesel olarak yapılması gereken bir 
ek kural değil bir zorunluluktur” 
şeklinde konuştu. 

n SENAY BADUr- Kent Yaşam

“Mevlüt Uysal’a ulaşamıyorum!”
Avcılar Belediye Başkanı Handan Toprak: 

Gazetecileri ağırladığı prog-
ramda konuşan Avcılar Bele-
diye Başkanı Handan Toprak; 
“İstanbul, nezaketin, asaletin, 
zarafetin kenti ve o kentin 
büyükşehir belediye başkanı 
var ve ben tek kadın belediye 
başkanıyım görüşemiyorum, 
görüşülmüyor.” dedi

İYİ Parti Arnavutköy Belediye Meclis 
Üyesi Aday Adayı Neriman Yılmaz 
tarafından düzenlenen  kahvaltılı top-
lantıya  İyi Parti İlçe Başkanı Tuncay 
Aktürk,  Haraççı cemevi ve Boğazköy 
cemevi başkan ve temsilcileri, Kars, 
Ardahan, ığdır Yardımlaşma ve Daya-
nışma Derneği (KAİDEr) Başkanı Çetin 
Çelebi ile çok sayıda partili katıldı.
“YILMAYACAĞIZ, USANMAYACAĞIZ”

İYİ Parti Arnavutköy Belediye Meclis 
Üyesi Aday Adayı Neriman Yılmaz, 
gerçekleştiği konuşmasında kazana-
caklarına inancının tam olduğunu 
söyleyerek 

“Ben sizlerin başta ilçe başkanım ve 
tüm partili, partisiz arkadaşlarımın des-
teğini alacağıma cani gönülden inanıyo-
rum. İnşallah sizlerle birlikte daha güzel 
ve daha huzurlu bir Arnavutköy için 
yılmayacağız, usanmayacağız” dedi. 
AKTÜRK “ADAYIMIZ 
MUHARREM YAMAN”

Toplantıda Meclis Üyesi Aday 
Adayı Neriman Yılmaz'a iyi dileklerde 
bulunan İYİ Parti İlçe Başkanı Tuncay 
Aktürk, ittifak hakkında bilgi verdi. 
Arnavutköy'de ittifak İYİ Parti'den yana 

olursa adaylarının Muharrem 
Yaman olduğunu söyleyen 
Aktürk, İyi Parti olarak Arna-
vutköy' de meclis üyeliklerini 
kadınlara bırakmak istedik-
lerini belirtti. Ardından İYİ 
Parti Meclis Üyesi Aday Adayı 
Neriman Yılmaz’ın düzenlediği 
kahvaltı programı, kendisine 
destek olmaya gelenlerle toplu 
fotoğraf çekiminin ardından 
sona erdi.
n  TUĞÇE HUY/ KENT YAŞAM

Neriman Yılmaz; “Gücümüzü 
genel başkanımızdan alıyoruz”
İYİ Parti Arnavutköy Belediye Meclis Üyesi aday adaylığını geçtiğimiz günlerde 
açıklayan Neriman Yılmaz, kahvaltılı toplantı düzenlendi. Yılmaz, “Çıktığımız 

yolun ne kadar çetin ve güç olduğunu biliyoruz. Bir kadın olarak bizim bu 
gücümüz genel başkanımız sayın Meral Akşener'den gelmektedir” dedi. 

SArıYEr’İN mülkiyet 
sorununun çözümü ile ilgili 
olarak Belediyenin yaptığı 
çalışmalar hakkında mecli-
se bilgi veren Başkan Genç, 
“Sarıyer Belediyesi olarak 
yürüttüğümüz mülkiyet 
çalışmalarından sonra 2018 
yılında İmar Barışı yürür-
lüğe girdi. Maalesef öneri-
lerimiz dikkate alınmadan 
bu yasa çıktı. İnsanlar 'tapu 
veriliyor' diye belediyemize 
akın etti. Bir belediye başka-
nı sorumluluğunda, bürok-
rat ve meclis üyelerimizle 
beraber bu işin önce dersine 
çalıştık. Bizim bölgemizi çok 
yakından ilgilendirdiği için 
insanlara doğruları anlata-
lım istedik. 4 ay boyunca 
site site, mahalle mahalle 
imar barışı bilgilendirme 
toplantıları yaptık. Sarıyer’i 
gerçekten bilmek lazım, 
her mahalle, her sokak 
birbirlerinden farklı kanun 
maddelerine tabii durumda. 
İmar Barışı’nın direkt fayda 
sağladığı yerlerde, vatandaşa 
'imar barışına müracaat edip 
faydalanın' dedik. İmar Ba-
rışı’nın faydasının olmadığı 

yerler için Bakanlığa yazılar 
yazdık, cevaplar geldikçe 
değişiklikler oldu. Ne bir 
AK Parti belediyesi, ne de 
başka bir cHP belediyesi bi-
zim gibi bu şekilde çalışma 
yapmadı” dedi.
“ÇÖZÜM İBB’DEKİ İMAR 
ISLAH PLANLARININ 
ONAYLANMASINDA”

İmar Barışı’nın gecekon-
du alanlarında tapu soru-
nunu çözmediğini ve Yapı 
Kayıt Belgesi’nin tapu yerine 
geçmediğini ifade eden Genç 
şöyle devam etti:

“İmar Barışı yasası çok 
geniş bir konu fakat bir 
seçim öncesine denk getiri-
lerek birkaç sayfaya indir-
gendi. Örneğin tapu tahsis 
belgelerinin verildiği 2981 
sayılı yasanın avantajla-
rını bile sağlamıyor. İmar 
Barışı uygulaması gerçekten 
tapu ve mülkiyet sorununu 
çözecek nitelikte bir amaçla 
yola çıkılmış olsaydı ve 2981 
ile örtüştürülüp çıksaydı 
bugün bunları konuşmuyor 
olacaktık. Bütün yapılara 
mülkiyet hakkı doğmuyor. 

lütfen bunu tarafsız bir göz-
le inceleyin ki yarın karşını-
za insanlar hesap sormaya 
çıkınca cevap verebilesiniz. 
Çözüm için şuanda Büyükşe-
hir’de bekleyen, bizim yaptı-
ğımız imar ıslah planlarının 
onaylanması gerekiyor. 
Başka çözüm yolu yok” dedi.

İmar Barışı bir müteah-
hit yasasıdır. ruhsat almış 
kaçak duruma düşmüş site-
lere, kooperatiflere faydası 
var. O insanlara müracaat 
etmelerini söyledik. “Soru-
nunuzu başka türlü çöze-
mezsiniz” dedik. Gecekon-
du bölgeleri için aynısını 
söyleyemiyoruz. Sonradan 
çıkarılan tebliğ ve genelge-
lerle muğlâklıklar giderilme-
ye çalışılsa da hala belirsiz-
likler devam ediyor. Yasayı 
her okuyan kişi farklı bir 
şekilde yorumluyor. Demek-
ki bu yasa doğru bir şekilde 
çıkmamış. Hala başvuru 
yapıp yapmama konusunda 
vatandaşın kafası karışık. 
Komşular birbirine düşmüş 
durumda.”

n Tuncay DAĞlı-
Kent Yaşam

Şükrü Genç Belediye Meclisi’nde AK Parti’lilere seslendi:

“İmar Barışı’yla ilgili olarak 
halka doğruları anlatın..!”

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç, belediye meclis toplan-

tısında yaptığı konuşmada AK 
Parti’li meclis üyelerini uyara-
rak İmar Barışı’yla ilgili olarak 
halka doğruları anlatmalarını 

istedi ve, “oy için halkı yanlış 
bilgilendirmeyin” dedi.

KÜÇÜKÇEKMEcE’DE yaşa-
yan Erzurumlular köy ve ilçe 
dernekleri dışında birlikte faa-
liyetlerde bulunabilmek mak-
sadıyla yeni bir dernek kurdu. 
Henüz kurulan Küçükçekmece 

Erzurumlular Kültür ve Yardım-

laşma Derneği’nde ilçe halkının 

siyasi camiadan tanıdığı isim-
lerin de yönetim kurulu üyesi 
olması dikkat çekti. Derneğin 
Başkanlığı’nı Adalet ve Kalkın-
ma Partisi’nde Küçükçekmece 
Gençlik Kolları Başkanlığı 
yapmış olan İlker Yasin Şahin 
üstlendi. Dernek yönetiminde 
İyi Parti Kurucu İlçe Başkanı 
Mustafa Bilgili, Ak Parti Küçük-

çekmece Teşkilat Başkanı Fatih 

Selamet, Eski Küçükçekmece 
Belediye Meclis Üyesi Mehmet 
Özdek, Yeşilay Küçükçekmece 
Şube Başkanı Mehmet Öğcü gibi 

isimlerin yanı sıra ilçe kamuo-
yunda siyasetçi ve iş adamı kim-

likleriyle bilinen bir çok önemli 

isim yer alıyor. Yönetim kurulu;  

Şener Şanlı, Akın Çiltaş, Şuayip 

Çiloğlu, Bayram Ali Yıldırım, 
Murat Sarı, Tuncay Ardahan, 
Halil İbrahim Çelik, veysel Avcı, 

Yusuf Karapınar, Sadık Gül’den 

oluşmakta. 

“DADAŞLIK DEĞERLERİMİZİ 

PAYLAŞMAK İSTİYORUZ”
Dernek yönetim kurulu ilk 

toplantısını gerçekleştirerek 
2019 yılında yapacağı etkin-
likleri planladı. İlk toplantı. 
Sefaköy Halkalı caddesinde 
bulunan,  işletmesini yönetim 

kurulu üyesi Şuayip Çiloğlu’nun 

yaptığı Monchercafe’de gerçek-

leştirildi.  Toplantı sonrasında 
heyecanlarını kamuoyu ile 
paylaşmak istediklerini ifade 
eden Genel Sekreter Şener Şanlı 

hem Erzurumluların hem de 
Küçükçekmece’nin sosyal yaşa-

mına dokunacak bir dernekçilik 

modeli ortaya koyacaklarını 
söyledi. Şanlı; “ Biz Erzurum-
lular Nene Hatun’un torunu 
olmamın bilinci içerisinde 
yetişmiş; vatanın sevgisi ve 
bekçiliği duygusu had safhada 

insanlarız. İnsana değer katan 

bu misyon ile dadaşlık kültü-
rümüzü yaşadığımız kentteki 
yaklaşık 800 bin Küçükçekme-
celihemşehrimizlepaylaşmak 

arzusundayız.  Dadaş kelimesi-
nin anlamı şudur:  Safkan Türk 

olup, Erzurum topraklarının 
onlara yüklediği belli insani 
kuralları ve kendilerine özgü 
güzel özellikleri vardır. Gözü 
pek cesur, milliyetçi, korkusuz, 

inançlı ve dürüst, namuslu, 
mert insan anlamlarına gelir.
Başka şehirlerde de ve böyle 
kişilere dadaş demek iltifat 
sayılır. Bu değerlerimizi birlikte 

yaşadığımız kentin insanlarıyla 

paylaşmak;  onlarınAnadolu ve 

Trakya’nın zenginlikleri içeri-
sinde bizimle paylaşabilecekleri 

güzelliklerini kitlesel organizas-

yonlar sayesinde kazanım olarak 

yaşantımıza katabilmek amaç 
ve arzusundayız” dedi. 

İlk toplantılarında görev 
dağılımı yaptıklarını belirten 
Şener Şanlı “ Görev dağılımının 

ardından bir yıllık yol haritamı-

zı planladık.  Sosyal, kültürel 
ve ekonomik faaliyetlerimizin 
amaca uygun bir şekilde ger-
çekleştirilebilmesi için yararlı 
bir toplantı olduğu düşüncesin-

deyiz” dedi.  n KENT YAŞAM / 
TAYFUN ErcAN 

Küçükçekmece 
Erzurumlular 
Derneği kuruldu

Küçükçekmece kamuoyunun 
yakından tanıdığı Erzurumlu 

siyaset ve iş insanları tara-
fından hemşehrilik ilişkile-

rini geliştirmek amacıyla bir 
dernek kuruldu. 
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 TASFİYE HALİNDE S.S. BAKIRKÖY MİMARLAR KONUT YAPI KOOPERATİFİ

SAYIN ÜYEMİZ ;
Kooperatifimizin 2018 yılı Olağan Genel Kurul Toplantısı 23/02/2019 günü saat 14.00’da 

Kuyumcukent,Atölye Bloğu,Kat 1,Sokak 5,No: 15 Bahçelievler/İSTANBUL adresinde  aşağıda 
belirtilen gündem maddelerini görüşmek üzere toplanacaktır.

Toplantıya katılmanız aksi halde alınan kararlara dair itiraz hakkınızın bulunmadığı ve 
alınan kararlardan yönetim kurulu üyelerinin sorumluluğuna gidilemeyeceği duyurulur. 

Ortakların; toplantıda bizzat hazır bulunmaları veya ekte örneği bulunan vekâletnameyi 
tanzim etmek sureti ile tayin edecekleri (vekil olabilme vasıflarına sahip) bir vekil aracılığı ile 
kendilerini temsil ettirmeleri rica olunur. Saygılarımızla.

                     Yönetim Kurulu Üyesi             Yönetim Kurulu Üyesi                    Yönetim Kurulu Başkanı
        Mustafa AYCAN                 Abdullah AKTUNA                              İdris Tan KAMER

GÜNDEM :
1- Açılış, yoklama, İstiklal Marşının okunması ve saygı duruşu.
2- Divan Kurulunun oluşturulması, Seçilecek Divan Kuruluna toplantı tutanaklarını 

imzalama yetkisi verilmesi. 
3- 2018 Yılı YÖNETİM Kurulu Faaliyet Raporunun okunması, müzakeresi ve oylanması.
4- 2018 Yılı DENETİM Kurulu Faaliyet Raporunun okunması, müzakeresi ve oylanması.
5- 2018 Yılı Bilanço ve  Gelir/ Gider tablosunun okunması, müzakeresi ve ayrı ayrı oylan-

ması.
6- Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulunun ayrı ayrı ibrası,
7-        Ulaşılamayan ve Ödenmeyen aidatlara ilişkin olarak alınacak kararların görüşülmesi 

ve karara bağlanması.
8- Yönetim ve Denetim kurullarının seçilmesi.
9- Dilek ve temenniler
10- Kapanış

      

VEKALETNAME
Üyesi olduğum TASFİYE HALİNDE S. S.BAKIRKÖY KONUT YAPI KOOPERATİFİN’in 

23.02.2019 tarihinde Kuyumcukent.,Atölye Bloğu,Kat 1,Sokak 5, No: 15 Bahçelievler İS-
TANBUL adresi Saat 14.00’da yapılacak 2018 yılına ait olağan genel kurul toplantısında 
beni temsil etmeye ve gündemdeki maddelerin karara bağlanması için oy kullanmaya 
…………………….…………..…..’yı vekil tayin ettim. 

         VEKALET VEREN
 AdıSoyadı/İmza
  …../…../2019

IĞDIRLILAR 
 SOSYAL DAYANIŞMA VE KÜLTÜR DERNEĞİ

KONGRE İLANI
Derneğimizin Olağan Genel Kurulu aşağıda belirtilen gündem maddelerini görüşmek üzere 

31.01.2019 Perşembe günü saat 13.00’de Kemalpaşa Mahallesi, Halkalı Caddesi No: 111 kat 2 
Sefaköy Küçükçekmece İstanbul adresinde bulunan dernek merkezinde toplanmasına, birinci 
toplantıda çoğunluk sağlanmaması halinde ikici toplantının 16/03/2019  Cumartesi günü aynı 
yer ve saatte çoğunluk aranmaksızın yapılmasına karar verilmiştir. 

 YÖNETİM KURULU
      GÜNDEM

1) Açılış
2) Divan Heyeti seçimi
3) Divan heyetine imza yetkisinin verilmesi
4) Saygı duruşu ve istiklal marşı
5) Misafirlerin tanıtımı ve Konuşması 
6) Faaliyet Raporunun okunması ve onaya sunulması
7) İktisadi İşletme açılışı konusunda Yönetim Kuruluna yetki verilmesi
8) Gayrimenkul Alımı konusunda Yönetim Kuruluna yetki verilmesi 
9) Tüzük Değişikliği 
10) Yönetim ve Denetim Kurulu seçimi
11) Dilek ve temenniler
12) Kapanış 

EYÜP Sultan ve İstanbul’da 
yayın yapan basın kuruluşu 
temsilcilerini 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü dolayısıyla dü-
zenlenen kahvaltıda ağırlayan 
Cumhur İttifakı Eyüp Sultan 
Adayı Deniz Köken ve AK Parti 
Eyüp Sultan İlçe Başkanı Adem 
Koçyiğit yerel basının önemini 
vurgulayarak basın mensupla-
rına çalışmalarında başarılar 
dilediler. 

Basın mensuplarına yönelik 
ilk sözü alan AK Parti Eyüp Sul-
tan İlçe Başkanı Adem Koçyiğit, 
tüm çalışan gazetecilerin günü-
nü kutlayarak, ‘Bizler gücümüz 
oranında her zaman sizlerle ola-
cağız’ dedi. Koçyiğit, ‘Bu günde 
sizinle birlikte olmak istedik, 
bizlerle soframızı paylaştığınız 
için sizlere teşekkür ediyorum. 
Yerel basının önemli birmisyo-
nu vardır. Eyüp Sultan’ın sorun-
larını, sokağındaki mahalle-
sindeki sorunları gazetelerinize 
taşımakla bizlerin gözü kulağı 
oluyorsunuz. Üstlendiğiniz 
görevden dolayı sizleri kutluyo-
rum’ diye konuştu. 

Cumhur İttifakı İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayı Binali Yıldırım ve Eyüp 
Sultan Belediye Başkan Adayı 

Deniz Köken’e çalışmalarında 
başarı dilediğini belirten Koçyi-
ğit, ‘İnanıyoruz ki Eyüp Sultan 
bundan sonra daha çok proje-
lerle yatırımlarla konuşulacak 
bir ilçe olacak. Eyüp Sultan 
gelişmeye devam edecek, bu ge-
lişmeye de sizlerin payı olacağı 
için şimdiden hepinize teşekkür 
ediyorum’ dedi. 
‘Eyüp Sultan’a kültür şehri 
olmak yakışır’

AK Parti Eyüp Sultan Bele-
diye Başkan Adayı Deniz Köken 
ise yaptığı konuşmada tüm 
basın çalışanlarının günü-
nü kutlayarak, ‘Bir birimize 
ihtiyacımız var. Birlikte olursak 
büyürüz. Hem basın, hem siya-
setçi büyür. Görmediklerimizi 
gören, duymadıklarımızı duyan 
bir anlayışla hareket edersek 
karşılıklı başarılara imza atarız. 
Eyüp 400 bin nüfusu ve geniş 
bir alanıyla büyük bir ilçe. Eyüp 

Sultan’ın nasıl bir şehir olacağı 
ihtiyaç konularının belirlenme-
si ile ilgilidir. Birey ve toplu-
mu ne ilgilendiriyorsa onlara 
bakacağız. Yaşarken çevreyle 
nasıl uyumlu olacağımıza ba-
kacağız. Çevre hem bizim hem 
de bizden sonraki nesillerin 
kullanacağı bir alanı tanımlar. 
Teknoloji ilerledi, artık in-
sanlar çok çabuk haberleşiyor. 
İhtiyaçlar çok farklılaştı. Eyüp 
Sultan’ın üçte biri genç nüfus-
tan oluşmaktadır. Çocuklar ve 
gençlerimize yönelik önemli 
projelerimiz olacak. Bunun 
yanında gazetecilerimiz var. 
Çalışan gazetecilerimiz için bir 
lokal yapacağız. Kadınlarımız 
için önemli projelerimiz var. 
Şehre kadın elinin değmesinin 
ne demek olduğunu biliyorum. 
Hedefimiz mutlu ve güvenli bir 
şehir yaratmak olacak. Eyüp 
Sultan’a kültür şehri olmak 
yaraşır. Bu sürecin yaşandıkça 
güzelleşen şehir olan Eyüp Sul-
tan’a hayırlı olmasını diyorum. 
” dedi.Konuşmaların ardından 
basın mensuplarının sorularını 
yanıtlayan Köken, toplantıya 
katılanlarla hatıra fotoğrafi çek-
tirdi.n  FİDAN UĞUR- HAYRİYE 
ÇAYNÜK/ KENT YAŞAM

Köken; Mutlu ve güvenli bir 
Eyüp Sultan için yola çıktık
10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla Ensari Konağı’nda düzenlenen kahval-
tıda basın mensuplarını ağırlayarak gazetecilerin gününü kutlayan AK Parti Eyüp 
Sultan Belediye Başkan Adayı Deniz Köken, ‘Eyüp Sultan’ı bir kültür şehri yapacağız. 
Çevresiyle, doğasıyla ve tarihiyle canlı bir şehir yaratırken özellikle çocuklar, genç-
ler ve kadınlara yönelik hayata geçireceğimiz projelerimiz olacak’ dedi

ÇOĞUNLUĞU Sarıyer’de 
göreev yapan basın mensup-
ları olmak üzere çok sayıda 
gazeteci ile bir araya gelen 
Bayraktar, tüm gazetecilerin 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
gününü kutladı.

Bayraktar yaptığı konuş-
mada ise, “Gazetecilik mes-
leğini, ilkeleriyle kendilerine 
düstur edinmiş olan gazeteci-
lerimiz, köklü gelenekleriyle, 
yeni teknolojiler, gelişen ve 
çeşitlenen iletişim kaynakla-
rıyla görevlerini ifa ederken 
aydınlatıcı ve yol gösterici 
işleviyle bir yandan toplu-
mun sağlıklı işlemesine katkı 
sunmakta, diğer yandan ise 
bireylerin ve halkın talep ve 
beklentilerini en iyi şekilde 
yansıtarak kamusal bir görevi 
de yerine getirmektedirler. 
Gazeteciliğin gecesi gündüzü 
yoktur. Fedakarlık ve özveri 
ister. Sizler de Sarıyer’in yerel 
gazetecileri olarak özverili 

ve gayretli insanlarsınız. Bu 
vesileyle tüm gazeteci arkadaş-
larımızın bu önemli gününü 
kutluyorum”  dedi.

Salih Bayraktar, AK Parti 
Sarıyer Belediye Başkan Adayı 
olarak seçmene ilk vaadinin 
Sarıyer’i kazanmak olduğunu 
belirterek şunları söyledi:

“Siyasi büyüklerimiz 
uygun gördüler, sorumluluk 
bilinci taşıyan bir kardeşiniz 
olarak Sarıyer’de bir sorum-
luluk seferberliği başlattık. 
Herkes bunun bir parçası 
oldu. Adaylığım açıklandıktan sonra ciddi bir sahiplenme 
oldu. Açıkçası bu durum beni 
çok mutlu etti. Dört buçuk 
yıl önce siyasette değildim ve 
böyle de bir düşüncem yoktu. 
Sarıyer’de doğdum büyüdüm. 
Sarıyer’in gidişatına bakınca 
eksiklikleri görüyoruz. Bunları görünce kayıtsız kalamıyoruz 
ve dertleniyoruz. Dolayısıy-
la tecrübe ve birikimlerimi 

Sarıyer’e sunmak adına bu 
göreve talip oldum. 31 Mart 
yerel seçimi gerçekten önemli 
bir seçimdir. Ben hiçbir zaman ucuz siyaset yapmadım. Si-
yasete ahlak, nitelik, nezaket 
ve kalite getirmek için yola 
çıktık. Öyle bir kadroyla çalı-
şıyoruz ki bu beni çok mutlu 
ediyor, herkes görev almak 
istiyor. AK Parti Sarıyer teş-
kilatı bir marka haline geldi. 
Seçime kişilerin ve partilerin 
kazanması olarak bakmıyo-
ruz. Ben bu seçime Sarıyer’in 
kazanımı olarak bakıyorum. 
Yani 31 Mart’ta Salih Bayrak-
tar değil, Sarıyer kazanacak. 
Çok yakında projelerimizi de 
sizlerle paylaşacağız. İlk vaadi-
miz Sarıyer’i kazanmaktır.”
n Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

AK Parti Sarıyer Belediye Başkan Adayı gazetecilerle buluştu..!
Bayraktar’ın 
ilk vaadi 
Sarıyer’i 
kazanmak
AK Parti Sarıyer Belediye 
Başkan Adayı Salih 
Bayraktar, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü nedeniyle 
Fuat Paşa Oteli’nde basın 
mensuplarıyla buluştu.

‘EMANETİ geri alacağız’ 
sloganıyla gittiği her yerde 
‘Zafer İnananlarındır’ ifade-
lerini kullanan Burçin Baykal 
yaptığı açıklamada  “Küçükçek-
mece’nin ihtiyaçlarını bizzat 
Küçükçekmeceliler ile birlikte 
inşa edeceğiz. Küçükçekme-
ce’mizin isteği gerçekleşecek ve 
yıllardır arzu ettikleri değişim 
mutlaka gelecek, emanetimizi 
hep beraber geri alacağız” dedi. 
HER KESİMLE BİR ARADA

Aday adaylığı başvurusu 
sonrasında ilçede adeta ayak 
basılmadık yer, çalınmadık 
kapı, sıkılmadık el bırakmadı-
ğını söyleyen Baykal “Sık sık 
kentin sorunlarının çözümle-
rine yönelik çalışmalar içeri-
sinde yer aldım. İlçede bulu-
nan STK’ların yanı sıra spor 
kulüpleri yöneticileri ile de bir 
araya gelerek hazırlanacak olan 

projelerde de mutlaka ve mutla-
ka sevgili vatandaşlarımızda 
söz sahibi olacaklar” şeklinde 
konuştu.

Kadınlarla ve gençlerle dü-
zenlenen programlarda ilçenin 
beklentileri tartışan genç aday 
Baykal muhtarlık ziyaretlerin-
de ise mahallede bulunan so-
runları not ederek bu sorunlar 

üzerinden bir çalışma progra-
mı hazırladı. Burçin Baykal, 
Küçükçekmece’ye kendisiyle 
değişim geleceğini,  ilçede ya-
pılan anketlerde her daim önde 
çıktığını ifade ederek kendisi-
nin adaylığının açıklanmasına 
kesin gözüyle bakıyor. 

 n  SENAY BADUR - 
KENT YAŞAM 

Aday adayı olduğu günden itibaren Küçükçekmece’de heyecan yaratan ve bu he-
yecanı yaptığı çalışmalarıyla parti örgütünün yanı sıra ilçenin her tarafına yayan 
CHP Küçükçekmece Belediye Başkan Aday Adayı Burçin Baykal’ın ismi her geçen 
gün siyasi kulislerde en iddialı isimler arasında yer almaya devam ediyor.  

Burçin Baykal: “ Vatandaş 
söz sahibi olacak” 
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ANA HİZMET BİNASI

SARIYER’İN BAŞKANI ŞÜKRÜ GENÇ

Her harcında, her tuğlasında, 
Sarıyerlinin emeği, alın teri var.
Sarıyer değerine değer katsın, diye...

BREEAM
Sertifikalı

Akıllı

Yeşil

Engelsiz

İddİanamede, olayın meyda-
na geldiği camide görevli imamlar 
adem Karabey ve Faruk Yazar ile 
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) 
Başkanlığı'nda görevli olup cenaze 
namazı kıldırmakla görevli mustafa 
Çiçek ve mustafa Kavukluoğlu hak-
kında "Taksirle ölüme ve yaralanma-
ya neden olma" suçundan 15'er yıla 
kadar hapis istemiyle dava açıldı.
3 KİŞİ HAYATINI KAYBETTİ, 45 KİŞİ 
YARALANDI

Bakırköy Cumhuriyet Başsav-
cılığı'nca hazırlanan iddianamede 
10 Ocak 2017'de ataköy 5. Kısım'da 
bulunan Ömer duruk Camii'nde 
kılınan cenaze namazı sırasın-
da cemaatin altında bulunduğu 
tentelerin üzerine birikmiş olan 
kar birikintisinin ağırlığı nedeniyle 
çöktüğü, tentelerin altında bulunan 
Zihni Ganiç(70), Feruzan eryürek 
(69) ve mustafa Ümit Şengezer'in 
(46) hayatını kaybettiği, 45 kişinin 
ise yaralandığı belirtildi.
SORUŞTURMA KAPSAMINDA 3 AYRI 
BİLİRKİŞİ RAPORU ALINDI

Soruşturma kapsamında hazır-
lanan 3 ayrı bilirkişi raporunda da 
namazı kıldırmakla görevli şüpheli 
imamlar Çiçek ve Kavukluoğlu'nun 
tente sisteminin şerit çekilip ka-
patılmış olmasına ve çökme riski 
bulunmasına rağmen cemaati tente 
altına çağırdıkları gerekçesiyle asli 
derecede kusurlu, diğer cami imam-
ları Karabey ve Yazar ise tali derece-
de kusurlu bulundu.

24 nisan 2017 tarihinde alınan 
bilirkişi raporunda İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkanlığında görevli 
olup cenaze namazını kıldırmakla 
görevli imamlar mustafa Kavuk-
luoğlu ve mustafa Çiçek'in pergola 
otomatik tente sisteminin belediye 
ekipleri tarafından şerit çekilerek 
kapatılmış olmasına rağmen, şeridi 
kaldırarak cemaati tentenin altına 
soktukları, namazı burada kıldırma-
ları nedeniyle asli derecede kusurlu 
oldukları ifade edildi.Ömer duruk 
Camii imamı olan şüpheliler adem 
Karabey ve Faruk Yazar'ın camide 
yeterli denetim ve gözetimi yapma-
maları, tente sisteminin bakım ve 
onarımını sağlamamaları nedeniy-
le tali derecede kusurlu oldukları 

kaydedildi. 
29 nisan 2017 ve 4 Kasım 2018 

tarihinde alınan bilirkişi raporların-
da da şüpheli imamlar Çiçek ve Ka-
vukluoğlu asli, diğer cami imamları 
Karabey ve Yazar ise tali derecede 
kusurlu bulundu.
ŞÜPHELİLERİN İFADELERİ 
İDDİANAMEDE YER ALDI

İddianamede şüphelilerin 
emniyette alınan ifadelerine de yer 
verildi.namazı kıldırmakla görevli 
Şüpheli mustafa Kavukluoğlu em-
niyetteki ifadesinde "Öğle namazı 
sonrası, cenaze namazını kılmak 
üzere tentenin altına geçtik. namazı 
hızlı bir şekilde kıldık. Cenaze na-
mazının ardından cenazeleri cenaze 
aracına yüklediğimiz sırada birden 
tenteler çöktü" dedi.namazı kıldır-
makla görevli diğer şüpheli imam 
mustafa Çiçek, "Cemaat içinden 
birinin cenaze namazını tentenin al-
tında hızlıca tentenin altında kılma 
teklifini kabul ettik. namaz sonra-
sında ise tenteler çöktü" ifadelerini 
kullandı.diğer şüpheli camii imamı 
adem Karabey ifadesinde şunları 

belirtti: "Olay günü saat 10.45'de 
camiye geldim ve tentelerin üze-
rinde kar birikintisini fark ettim. 
Bunun üzerine Bakırköy Belediyesi 
Fen İşleri biriminde şef olarak görev 
yapan Kemal diye birini aradım. Bu 
kişi konuyla ilgilenen kişiye bilgi 
vereceğini söyledi. Saat 12.09'da 
belediye başkanının danışmanını 
arayarak ona bilgi verdim. Bu kişi 
bir süre sonra bana dönüş yaptı, kar 
birikintisini temizlemek için geç ka-
lınmış olduğunu ve namazdan sonra 
yapabileceğini söyledi. Kısa bir süre 
sonra cemaat toplanmaya başladı. 
Bunun üzerine anons yaparak cema-
atten tente civarından uzak durma-
larını istedim. Tentelerin çöktüğünü 
kamera görüntülerini izlerken fark 
ettim."Camii İmamı şüpheli Faruk 
Yazar ise ifadesinde yoğun kar yağışı 
nedeniyle cami temizlik görevlisinin 
temizliğe yetişmediğini, bu nedenle 
belediyeden yardım istediklerini, 
ancak belediye ekiplerinin gelme-
diğini, cenaze namazının ardından 
olayın gerçekleştiğini savundu.

n Selvi Sarıtaç / 
mahmut erdinç / Kent Yaşam 

15 yıl istendiTente faciası sorumlularına 

Ataköy 5. Kısım Ömer Duruk Cami’nde 2017 yılında 3 kişinin hayatını kaybettiği 
ve 45 kişinin yaralandığı 'tente faciasına' ilişkin başlatılan soruşturma 2 yıl sonra 
tamamlandı. Yaşanan feci olayda, 4 imam için 15'er yıla kadar hapis cezası istendi. 

n Savcılık hazırladığı iddia-
namede kılınan cenaze namazı-
nın akabinde cemaatin altında 
bulunduğu tentenin çöktüğünü 
belirterek, şüphelilerden Mustafa 
Kavukluoğlu ve Mustafa Çiçek'in 
anonslarla uyarılar yapılmasına ve 
etrafı çevrilmesine rağmen cemaati 
tentelerin altında topladığını vur-
guladı.Şüpheliler Adem Karabey 
ve Faruk Yazar'ın ise Diyanet İş eri 
Başkanlığı Görev ve Çalışma Yö-
nergesi'nden kaynaklanan yüküm-
lülüklerine aykırı hareket ederek 

dikkat ve özen yükümlülüklerini 
ihlal ettikleri ve bu suretle tipik 
neticeye neden olduklarının değer-
lendirildiği ifade edildi.İddianame-
de, şüpheliler Adem Karabey (47), 
Faruk Yazar(35), Mustafa Çiçek 
(50) ve Mustafa Kavukoğlu (34) 
"Taksirle ölüme ve yaralanmaya 
neden olma" suçundan 2'şer yıldan 
15'er yıla kadar hapsi talep edildi.
İddianame kabul edildi, şüpheliler 
önümüzdeki günlerde Bakırköy 
Ağır Ceza Mahkemesi'nde hakim 
karşısına çıkacak.  

UYARILARA RAĞMEN 
CEMAATİ TENTE ALTINDA 

TOPLADILAR

İÇİŞlerİ Bakanlığı’ndan edi-
nilen bilgilere göre; ticari taksi ve 
şoförlerine yönelik 11 Ocak tarihi 
07:00/20:00 saatleri arasında, İstan-
bul, ankara, antalya, İzmir, adana, 
mersin, Gaziantep, muğla, Samsun, 
Kayseri, Bursa, Kocaeli, Konya, 
aydın, eskişehir'de eş zamanlı olarak 
846 noktada 2.137 personel ve 694 
ekibin katılımı ile "Taksi Uygulaması 
2019/1" uygulaması yapıldı.

5326 sayılı Kabahatler Kanunu 
kapsamında; 8 araç sahibine kısa 
mesafede yolcu almamaktan 2.560 
Tl, 1 araç şoförüne güzergâh uzata-
rak fazla para talep etmekten 320 Tl, 
6 araç şoförüne taksimetre açmamak 
ve kısa mesafeye farklı fiyat talepten 
1.920 Tl, 4 araç şoförüne araç içeri-
sinde sigara içmekten 612 Tl para 
cezası verildi.

2198 sayılı Karayolları Trafik Ka-
nunu kapsamında; 22 araç şoförüne 
taksimetre bulundurmamaktan 
10.736 Tl, 59 araç şoförüne tak-
simetre kullanmamaktan 28.792 
Tl,19 araç şoförüne araçtan çöp 
atmaktan 2.052 Tl, 71 araç şoförüne 
seyir halinde cep telefonu kullan-
maktan 16.685 Tl, 35 araç şoförüne 
kırmızı ışık ihlalinden 8.225 Tl, 
469 araç şoförüne emniyet kemeri 

takmamaktan 50.652 Tl, 6 araç 
şoförüne tehlikeye düşürecek şekilde 
şerit değiştirmekten 6.012 Tl, 1 araç 
şoförüne alkollü araç kullanmaktan 
1.002 Tl, 125 araç şoförüne diğer ko-
nulardan 86.277 Tl idari para cezası 
uygulandı.
933 TAKSİ ŞOFÖRÜNE 237 BİN 327 
TL PARA CEZASI 

5326 Kabahatler Kanunundan 19 
araç şoförüne 5.412 Tl ve 2918 sayılı 
Karayolları Trafik Kanunundan 914 
araç şoförüne 231.915 Tl olmak üze-
re 933 araç şoförüne 237.327 Tl para 
cezası kesildi.

ayrıca uygulamada 1 şahıs 
gözaltına alındı, 35 şahıs hakkında 
adli-idari işlem yapıldı, 1 aranan 
araç yakalandı, 1 hırsızlık ve 1 diğer 
suçlardan olmak üzere toplam 2 
aranan şahıs yakalandı, 94 adet araç 
trafikten men edildi, 202 gr eroin, 3 
adet kesici/delici alet, 16 adet sopa 
ele geçirildi.

İçişleri Bakanlığı, emniyet Genel 
müdürlüğünce 15 ilde aynı anda 
büyük bir uyum ve koordine içeri-
sinde hassasiyetle gerçekleştirilen 
"Taksi Uygulaması 2019/1" başarıyla 
tamamlandığını bildirdi.

n GamZe ÜnlÜ / KenT YaŞam

Emniyet Genel Müdürlüğü yeni yılda taksicilere ilişkin ilk eș zamanlı 
'Taksi Uygulaması 2019/1'i gerçekleștirdi. 15 ilde, 846 noktada 2 bin 
137 personel ve 694 ekibin katılımı ile yapılan uygulamada; kısa 
mesafeye gitmeyen, bozuk para üstüne sorun çıkaran ve olumsuz 
hava koşullarında yolcu almayan taksicilere ceza yağdı.

TAKSİCİLER CEZA YAĞMURUNA TUTULDU

İstanbul Florya'da, Halkalı-Geb-
ze banliyö hattındaki test sürüşü 
sırasında tren kazası meydana geldi. 
alınan bilgiye göre, Halkalı-Gebze 
banliyö hattı üzerinde deneme sürü-
şü yapan demir yolu aracı ile elektrik 
hattını döşeyen araç, Florya mevkiin-
de çarpıştı.Kazada 3 kişi yaralandı.

Valilikten yapılan açıklamada da 
kazada araçta sıkışan 1 bir kişinin 
ekipler tarafından kurtarılarak sağlık 
ekiplerine teslim edildiği bildirildi. 
Öte yandan, kafa kafaya çarpışan 
lokomotif ve bakım onarım aracı 
birbirinden ayrıldı. lokomotif, olay 
yerine gelen bir başka lokomotif tara-
fından çekilerek götürüldü. Kazanın 
sonrasında bakım onarım aracından 
kopan parçaların raylara savruldu-
ğu görüldü. Olayın etkisiyle bakım 
onarım aracının kabinin tamamen 
parçalandığı ve kullanılamaz hale 
geldiği dikkat çekti.
 KAZANIN DETAYLARI ORTAYA ÇIKTI

Florya, Halkalı-Gebze banliyö 
hattında meydana gelen ve 3 kişinin 
yaralandığı tren kazasının detayları 
ortaya çıktı. Konu hakkında ga-
zetecilere bir açıklama yapan CHP 
milletvekili deniz Yavuzyılmaz, kaza 
sebebini sinyalizasyon sisteminin 

olmaması olarak açıkladı. Yavuz-
yılmaz; “marşandiz tren istasyonu 
bölgesinde gerçekleşen kazadan 
hala ders alınmamış, sinyalizasyon 
sistemi olmadığı halde çoklu ray sis-
teminin bulunduğu, 9 vatandaşımızı 
kaybettiğimiz bu hatta bile hala tel-
siz iletişimi ile makasçılar üzerinden 
yapılan ray müdahaleleriyle seferler 
yapılmaya devam edilmektedir” 
diye konuştu.

Yavuzyılmaz, “Sinyalizasyon işi 
en öncelikli yapılması gereken iş 
olduğu halde eksik bırakıldığından 
buraj makinesi yanlış ray hattına 
girerek birinci ray hattı üzerinde 
elektrik çalışması yapan, içinde iki 
operatör, 4-5 metre platformunda 3 
işçinin çalıştığı katenere çarpmıştır” 
dedi.
TREN HATTININ HABERLEŞME
 ARACI: KORNA

Buraj makinesindeki makinist-
lerin çarpmadan bir süre önce korna 
çalarak çarpışma için uyarı yapmaya 
başladığını ifade eden Yavuzyılmaz, 
katenerdekioperatörlerin bu uyarıyla 
araçtan çıktığını ve yüksekte çalışan 
3 işçinin platformdan atlayarak yara-
landığını kaydetti.

n GamZe ÜnlÜ / KenT YaŞam 

Halkalı- Gebze Hattında Florya mevkinde yaşanan test sürüşündeki 
tren kazası hakkında konuşan CHP Milletvekili Deniz Yavuzyılmaz 
benzer kazalara rağmen önlem alınmadığı eleştirisinde bulundu. 

“Kazalardan ders almıyorlar”
Yavuzyılmaz: 

Kadıköy’de tarihi cadde bulundu
KAZI ÇALIŞMASI 
DEVAM EDİYOR

n Caddenin etrafında dükkanlar olduğu tahmin edilen yapıların temelleri, mermer sütun başlıkları, sütun kaideleri ve sütun-lar bulundu.  Uzmanlar durumu fotoğraflarıyla bir rapor halinde İstanbul 5 numaralı Kültür Varlık-larını Koruma Kurulu'na bildirdi. İnşaatın durdu-rulduğu ve kazı çalışmala-rının sürdüğü öğrenildi.

İSTanBUl'Un Kadı-
köy İlçesi İbrahimağa 
mahallesi'ndeki bir 
otel inşaatının hafriyat 
çalışmaları sırasında 
kalıntılar ortaya çıktı. 
durumun yetkililere 
bildirilmesi üzerine in-
şaat alanında çalışma 
başlatıldı. arkeologlar 
tarafından yapılan kazı 
çalışmalarında yaklaşık 
5-6 metre genişliğinde, 
Bizans dönemine ait 

olduğu belirtilen bir 
cadde kalıntılarına rast-
landı. 

n GamZe ÜnlÜ / 
KenT YaŞam

İstanbul Kadıköy'de bir otel inşaatının temel kazısı esnasında Bizans 
dönemine ait olduğu tahmin edilen tarihi kalıntılar bulundu.
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Cumhuriyet halk Partisi 
Küçükçekmece Belediye Başkan 
Aday Adayı Gökhan Gümüşdağ 
yaşam medya Grubu yönetim 
Kurulu Başkanı Celal Karaali’yi 
ziyaret etti. Oldukça sami-
mi bir ortamda gerçekleşen 
sohbette Gümüşdağ özgüveni 
yüksek ve iddialı bir profil 
çizdi. Özgüveninin  sebebinin 
halkın kendisine gösterdi-
ği ilgiden kaynaklandığını 
söyleyen Gökhan Gümüşdağ; “ 
Aday olarak açıklandığım gün 
başkanım” sözleriyle iddiasını 
ortaya koydu. Gümüşdağ şöyle 
devam etti: “Küçükçekmece 
halkı bunu iyi biliyor. 5 yıldır 
Küçükçekmece’de nerede temel 
Karadeniz konuşuluyorsa orada 
Gökhan Gümüşdağ’da konuşu-
luyor. Bu 5 yıl boyunca vatan-
daşlarımız aslında Gökhan 
Gümüşdağ kazanmıştı demeye 
devam etti. Bana oy vermeyen 
ama haksızlığa uğradığımı 
düşünen bir çokhemşehrimizle 
karşılaşıyoruz. Sizde biliyorsu-
nuz vatandaşlarımız ‘Gökhan 
Gümüşdağ aday mı?’, ‘Gökhan 
Gümüşdağ aday olursa ona oy 
veririz’, ‘Gökhan Gümüşdağ ka-
zanır’ gibi söylemler yapıyorlar. 
Bunlar içinde elini dahi sıkma 
imkanı bulamadığım bir çok 
insan var. Bu yüzden rahatlıkla 

ifade edebiliyorum ki;  parti or-
ganlarımız uygun görürde aday 
yaparlarsa ben 1 Nisan saba-
hının Küçükçekmece belediye 
başkanıyım.”  dedi. 
“Kazandık, gece tablo
 terse döndü”

Gümüşdağ; 2014 yılında 
kazandığı seçime sahip çıka-
madı eleştirileri hakkında şöyle 
söyledi; “ Geçtiğimiz seçimden 
çok ders çıkardım. Birçok açıdan 
hatalar yaptık ve yaptım, ama 
bu kez öyle olmayacak. Bir seçim 
tecrübe ettim. Kazandım ama 
kaybettirildim. hem ben ve eki-
bim, hem de örgütümüz güçlü 
duramadık. Günahıyla sevabıyla 
bir seçim dönemi yaşadık ve 
herkesin dilinde olan “ aldığımız 
seçimi kaybettik” iddialarıda 
hala dillerde ve bence de doğru. 
Seçim gecesi bize ulaşan sandık 
sonuçlarına göre açık ara önde 
görünmemize rağmen, AKP’nin 
bakan düzeyinde isimleri ilçe 
seçim kuruluna girdiler ve kim-
senin içeri alınmadığı binadan 
saatler sonra çıktıklarında tablo 
ters dönmüştü. Ondan sonra iti-
raz ettiysekte bir sonuç alamadık 
zaten alınmayacağıda belliydi ve 
alınmıyor da zaten” dedi.   

n KeNt yAŞAm/ 
tAyFuN erCAN 

“Açıklandığım gün başkanım”
Cumhuriyet Halk Partisi Küçükçekmece 
Belediye Başkan Aday Adayı Gökhan 
Gümüşdağ Yaşam Medya Grubu’nu ziyareti 
sırasında oldukça iddialı açıklamalar 
yaptı. Gümüşdağ partisinin kendisini aday 
olarak açıkladığı andan itibaren belediye 
başkanı sayılacağını ifade etti. 

n iyi Parti ile yapılan ittifak 
çalışmaları ve iyi Parti’nin Küçük-
çekmece konusunda talepkaroldu-
ğununun Celal Karaali tarafından 
hatırlatılması üzere düşüncelerini 
paylaşan Gümüşdağ; “ Partilerin 
Genel merkezlerinde ittifakın 
çerçevesini belirlemek amacıyla 
hummalı çalışmalar yapılıyor. Ne 
olacak? Nasıl olacak?  Buna parti-
lerin genel merkezleri, istanbul il 
başkanlıkları, Küçükçekmece ilçe 
başkanlıkları sırasıyla üzerlerine 
düşeni yaparak karar verecekler. 
Biz kurumların oluşturduğu çerçe-
veye riayet etmekle yükümlüyüz. 
Şayet aday olursam benim için 
önemli olan üç husus var. meclis 
üyelikleri ile alakalı hususlar. 
Birincisi belediye meclisinde 
Küçükçekmece halkının haklarını 
savunabilirler ihtiyaçları için gay-

ret gösterebilirler mi? ikincisi tüm 
demografik yapılar hemşehrilikya-
da mahalle ölçeğinde temsil edile-
biliyor mu? Üçüncüsü bize seçimi 
daha büyük bir farkla kazandıra-
bilecek kitlesel desteği arkalarına 
alabiliyorlar mı? Aday olursam 
bu husularda müdahil olacağım.  
Zaten yönetim kadrosu için teknik 
donanımı olan bir ekibim var. On-
lar hazır. Sivil toplum kuruluşları 
üzerinden meclis üyeliği talepleri 
geliyor. Onlardan isteğimiz kendi 
aralarında uzlaşıp adaylarını ken-
dileri teke indirmeliler. Böylece 
parti yöneticilerimizinde eli rahat-
layacaktır. Bu meselelerle ilgili her 
iki partininde deneyimli yönetici-
leri var. ittifakın belirlenecek olan 
çizgisi içerisinde en doğru planla-
ma yapılacaktır” diye konuştu.

“İttifak çerçevesine riayet edeceğiz”

Geçmişten çok ders aldığını tekrarlayan 

Gümüşdağ;   “Geçmişteki hataların üzerinde 

durarak geleceği güçlendiremeyiz. Daha çok 

piştim ve bu seçim görev verilirse gerek 

çalışma kadrom açısından gerek ise aday 

arkadaşlarla kuracağım ilişkiler ve gerek 

ise meclis üyeleri sıralaması konusunda çok 

daha doğru karar vereceğimi göreceksiniz” 

şeklinde konuşan Gümüşdağ yönetime 

hazırlıklı olduğunu da ifade etti. Belediyenin 

personel röntgenini şimdiden çektiklerini 

söyleyen Gümüşdağ; “ Aday gösterilip seçimi 

aldıktan sonra belediyede çalışanlar üstünde 

bizde veya bizden değil ayrımı yapmayaca-

ğım.  Ben öncelikle liyakata önem vereceğim. 

Hatta şimdiden birçok arkadaşımızın iş 

başarısını çıkarmış durumdayım. 1 Nisan’dan 

sonra belediyeyi devraldığımda nelerle kar-

şılaşacağımı bilmem gerekiyor ve bunun için 

belediyenin genel yapısı hakkında gerekli 

bilgiyi hazırladım. Belediyenin iç yapısına 

oldukça hakimim” dedi.

“Belediyenin 
iç yapısına 
hakimim”

Sayı :2019/009            istanbul, 08.01.2019
Konu: Genel Kurul hakkında      

 

S.S. ESKOOP SANAYİ SİTESİ İŞLETME KOOPERATİFİ
YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NDAN

yönetim Kurulumuzun 02.01.2019 tarihli 1141sayılı kararı ile 
Kooperatifimizin 2018 yılına ait Olağan Genel Kurul toplantısının 

16.02.2019 tarihine rastlayan Cumartesi günü saat 14.00’te eSKOOP 
Atatürk Kültür merkezi toplantı salonu Başakşehiristanbul adresinde 

aşağıda belirlenen gündem maddelerini görüşmek üzere toplanmasına, 
birinci toplantıda gerekli çoğunluk sağlanamadığı takdirde ikinci 

toplantının 23.02.2019tarihindeaynı yer ve saatte aynı gündem maddeleri 
ile toplanmasına oy birliği ile karar verilmiştir.

Bütün ortaklarımızın Genel Kurul toplantısına bizzat katılmalarını 
önemle rica eder, mazereti nedeniyle katılamayacak ortaklarımızın 
kendilerine ekte sunulan vekâletname ile temsil ettirebileceklerini 

bilgilerinize sunarız.Saygılarımızla.

ÖMER DİLEK YUSUF AKGÜN
yönetim Kurulu 2.Başkanıyönetim Kurulu Başkanı                                                                   

GÜNDEM
1. yoklama ve açılış.
2. Atatürk ve şehitlerimiz için saygı duruşu ve istiklal marşı.
3. Divan heyeti seçilmesi ve seçilen divan heyetine toplantı tutanakla-

rını imzalama yetkisi verilmesi.
4. 2018 yılına ait yönetim Kurulu Faaliyet raporu, Denetim Kurulu 

raporu ile Bilanço ve Gelir Gider fark hesaplarının okunması, müzakeresi ve 
karara bağlanması.

5. 2018 yılına ait faaliyetlerinden dolayı yönetim ve Denetim kurulla-
rının ayrı ayrı ibrasının oylanması.

6. elektriğin üyelerimize ve işletme sahiplerine verilmesi hususunda, 
eski C-1 şartına benzer, ilgili kanunlar ve yönetmelikler çerçevesinde yeni-
den düzenleme yapılabilmesi ve bu konuda her türlü işlemi yapabilmek için 
yönetim kuruluna yetki verilmesi.

7. ilgili kanunlar ve yönetmelikler çerçevesinde yenilenebilir enerji 
kaynaklarından (rüzgâr, güneş vb.) kooperatifimizin ve üyelerimizin elektrik 
ve enerji ihtiyaçlarını karşılamak ve üretilecek enerjinin fazlasını elektrik 
piyasasına satmak amacıyla enerji üretim panellerini kuran yatırımcı firma-
larla enerji üretimi konusunda ortaklık yapabilmesi ve/veya çatıların üyeler 
tarafından kooperatife kiraya verilip; kooperatifin de üyeler adına yatırımcı 
enerji firmalarıyla anlaşıp tek elden çatılardaki enerji sistemlerinin, üye-
lerimizin kat yükseltme – inşaat işlerinin çatıların kira bedeli karşılığında 
yaptırılması, çatıların kiraya verilme sürelerinin belirlenmesi, kooperatif 
yönetim binası ve ortak mekânlarının çatılarına enerji sistemlerinin ku-
rulması ve bütün bu işlemlerin tek elden yürütülmesi hususunda yönetim 
kuruluna yetki verilmesi.

8. 2019 yılına ait çalışma programı ve tahmini bütçenin okunması 
ve ortakların ödeyecekleri katılım bedellerinin miktar ve tahsil şeklinin 
belirlenmesi ile ödemelerinde geciken ortaklara uygulanacak gecikme faizi 
oranının tespiti.

9. yönetim Kurulu’nda 4 yıl süre ile görev yapmak üzere 7 asil 7 yedek 
üyelik ve Denetim Kurulu’nda 2 yıl süre ile görev yapmak üzere 3 asil 3 yedek 
üyelik için seçim yapılması ve ücretlerinin tespiti.

10. Kooperatifi ortağı olduğumuz üst birlik olan iSKOBir- S.S. ikitel-
li Küçük Sanayi Siteleri yapı Kooperatifleri Birliği’nde 4 yıl süreyle temsil 
etmek üzere 5 asil ve 5 yedek üyenin seçimi.

11. Kooperatifi ikitelli Organize Sanayi Bölgesi Başkanlığı’nda 4 yıl 
süreyle temsil etmek üzere 1 asil ve 1 yedek üyenin seçimi.

12. Dilek ve temenniler.
NOT: Genel Kurul Öncesi saat 13.00’te yemek verilecektir. 

tOKAt Niksar’lı olan halil taşkesen 
muhtar adayı olduğunu açıkladıktan 
sonra  tokat il, ilçe ve köy dernekle-
ri,ikitelli Dersimliler Kültür ve Daya-
nışma Derneği, erzincanlılar Derneği, 
malatya Gülyüzü Köyü Derneği ve  Kars 
Ardahan Derneği gibi mahallede hiz-
met eden birçok dernek  ile tanışma ve 
değerlendirme toplantısı yaptı.  Atatürk 
mahallesi  329. Sokakta bulunan tokat 
erikbelen Köyü Derneği’nde gerçekleşen 
kahvaltı buluşmada taşkesen, neden 
muhtar adayı olduğunı ve mahalleye 
acil yapılması gereken hizmetleri anlat-
tı ve katılan 17 dernek yöneticisinden 
destek istedi. 
TAŞKESEN: “34 SENEDİR BURADAYIM”

Atatürk mahallesi muhtar Adayı 
olan halil taşkesen 34 yıldır Küçükçek-
mece Atatürk mahallesinde yaşadığını 
belirterek, mahallenin sorunlarına ve 
eksikliklerine hakim olduğunu dile ge-
tirdi. muhtar olacağına inancının tam 
olduğunu söyleyen halil taşkesen,’’ 
Irk, mezhep, bölge, memleket  ayrımı 
yapmadan mahalle sakinlerinin huzur 
ve refahı için çalışacağım ‘’ dedi.
“HİZMET İÇİN GELİYORUM”

 2014 muhtarlik secimlerinde de 
aday olan ve  3995 oy alan  taşkesen, 
"Daha iyi bir Ataturk mahallesi icin 
tekrar aday adayiyim " dedi.31 mart se-
çimlerinde başarılı olduğu takdirde ma-
hallenin sorunlarını ele alıp çözeceğini 
dile getiren halil taşkesen, öncelikle 
mahalleden geçen derenin üstünün 
kapatılmasını sağlayacağını söyledi. 
muhtarlık makamının ve muhtarın 
görevlerinden birinin de mahalle sakin-
lerinin zor günleri olan cenazeleri söz 
konusu olduğunda yanlarında olmak ve 
eğerki cenazelerini memleketlerine gö-
türmek istiyorlarsa belediyeden ücretsiz 
araç tahsisini sağlamaktır. işte bende 
görevi üstlendiğim an itibariyle mahal-
le halkının hayır işlerinde olduğu gibi 
acılı günlerinde de yanlarında olmak ve 
onlara acılı günlerinde bir nebze de olsa 
yardımcı olmak ve acılarını paylaşmak 
için mücadele edeceğim dedi
“ENGELLİ VATANDAŞLARIMIN REFAH 
İÇİNDE YAŞAMASINI SAĞLAYACAĞIM”

halil taşkesen Atatürk mahallesi’n-
de ikamet eden engelli vatandaşlar için 

de özel bir çaba harcayacağını belirte-
rek, “Sivil bir vatandaş olarak da zaten 
sürekli bu tür sorunlar için gerektiğinde 
dilekçe vererek gerektiğinde ise yetkili 
makamlara gidip şifaen bildirmekte-
yim. yani ben bu mahallede yaşadığım 
günden beri hiçbir zaman mahallenin 
ve mahalle halkının sorunlarından 
uzak kalmadım ve bundan sonrada 
kalmayacağım. Ancak şu bir gerçek, 
seçilirsem seçilmiş olmanın verdiği 
avantaj ve güçle çok daha aktif olaca-
ğım. Ve sorunlarımızı muhtar olarak 
yazılı ve sözlü olarak başta belediyemiz 
olmak üzere devletin her kademesine 
daha rahat ve etkili olarak iletip çözü-
mü konusunda elimden geleni yapaca-
ğım” dedi
KIZ YURDUNA VE KREŞE İHTİYAÇ VAR

42.737 insanın yaşadığı Atatürk 
mahallesi’ne acilen kız lisesi ve mes-
lek lisesi açılması için çabalayacağını 
belirten taşkesen‘’mahallemizin 
okula, kreşeve  kız öğrenci yurduna 
da acil ihtiyacı var. Bu sorunların 
çözümü için göreve geldiğim ilk gün 
itibariyle mücadele edeceğim’ diye 
ekledi. Son olarak , Atatürk mahalle-
si'nde oturan secmenlerden destek-
lerini beklediğini dile getiren halil 
taşkesen: "herşey Atatürk mahallesi 
için " dedi.

n GAmZe ÜNLÜ KeNt yAŞAm

TAŞKESEN;  “ATATÜRK MAHALLESİNE 
HİZMET İÇİN GELİYORUM”
Sivil Toplum Örgütlenmelerinde oldukça aktif olan Halil Taşkesen 
Küçükçekmece Atatürk Mahallesi Muhtar Adayı oldu.

HALİL TAŞKESEN KİMDİR 
n 1956 yılında tokat’ın Niksar 

ilçesi erikbelen Köyü’nde doğdu. 

1973 yılında ortaokuldan mezun 

oldu ve çalışma hayatına atıldı. 

1978 yılında i:e:t:t genel müdür-

lüğünde işe başladı ve 2002 yılında 

emekli oldu. 1985 yılında Küçük-

çekmece Atatürk mahallesi’ne 

taşındı ve 31 mart yerel seçimle-

rinde Atatürk mahallesi muhtar 

adayı oldu. Aile babası olan halil 

taşkesen 5 çocuk babası.

Gökhan 
Gümüşdağ 
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İyi Parti- Yerel basın ilişkisi önemli
“TakDİRE ŞaYaN BİR BaŞaRI”

Ziyaret esnasında düşünce-
lerini paylaşan Başkan Fatma 
Çolak, “ Bağımsız ve özgür basın çağdaş demokrasinin vazgeçilmez önkoşulu. Özellikle yerel basın demokrasinin kök salıp sağlıklı işlemesi için büyük önem taşıyor. Çünkü demokrasinin ilk basama-ğı olan yerel birimlerde halk ile yönetim arasında iletişim sağlıklı biçimde, doğru ve dürüstçe sağ-lanırsa, demokrasi de sağlıklı 

işliyor. Yaygın medyanın, bilinen ve tartışılan özellikleri nedeniyle bu işlevini tam yerine getire-
mediği ortada. Bunu en bizzat yaşayarak bilen bir siyasi hareke-tin mensuplarıyız. Yaygın basın tarafından tecrit altına alınmış olan İyi Parti kadrolarının yerel basın ile geliştireceği ilişkiler 

oldukça önemli. Parti programı-mızda dahi bu ilişkiler önemle vurgulanmıştır. Özellikle İstan-bul gibi zor bir kentte 25 yıldır haftalık olarak yayın yapıp 1000 sayıyı aşmış olmak takdire şayan bir başarıdır. Yaşam Medya Grubu Başkanı Celal Karaali Bey’in 
şahsında tüm ekibi yürekten 
kutluyorum. İstanbul’da bu kadar etkin olan bir gazetenin yönetim merkezinin ilçemizde olmasını büyük şans olarak değerlendiriyo-rum” dedi.

“ EN NaZİk 10 ocak 
kUTlaMaSI” 

İYİ Parti heyetinin tamamen kadın yöneticilerden oluştuğunu gören Medya Grup Başkanımız Celal Karaali ise “ En nazik 10 

Ocak kutlaması” sözleriyle mem-nuniyetini dile getirdi.  Karaali; Fatma Çolak’a teşekkür ederken şunları söyledi. “ Sizi İyİ Par-
ti’nin İstanbul’daki tek kadın ilçe başkanı olduğunuz dönemden beri yakından takip ediyorum. Küçükçekmece gibi siyasetin zor koşullarda yapıldığı bir ilçede 
oldukça başarılı bir başkan profili çizerek adınızdan söz ettiriyor-
sunuz. Partinize karşı yaygın 
medya organlarında yapılan 
tehciri bizde meslektaşlarımız adına utanarak ve üzülerek takip ediyoruz. Yaşam Medya Grubu bünyesindeki tüm mecralarımız-la demokrasiye katkı sunmaya gayret ediyoruz” dedi. 

ÖZDEMİR PolaT’Ta 
10 ocak’I UNUTMaDI

Fatma Çolak’ın ardından İyi Parti’den bir ziyarette Genel İdare Kurulu Üyesi Özdemir Polat tara-fından yapıldı. Celal Karaali’nin yakın dostu olduğunu söyleyen Polat; “ Partimiz kurulduğu gün-den beri Yaşam Medya Grubu tüm imkânlarıyla ama taraftarımız ol-madan, özgür ve bağımsız bir şe-kilde haberlerimize yer vermiştir. Bu gazetenin 25 yıllık mücadele-sini yakından bilen, saygı duyan ve sadık bir okuyucusu olan bir iş ve siyaset adamıyım. Bugünde hem sevgili dostum Celal Karaa-li’nin hemdeYaşam Medya Gru-buna emek veren çalışan gazeteci kardeşlerimin yanında olmak 
istedim. Her birine emekleri için teşekkür ederim” dedi. 
n TAYFUN ERCAN/ KENT YAŞAM

ESENKET Hasırlı Konya Mutfağı’nda 
düzenlenen toplantıya  ilçe teşkilatının 
yanı sıra İyi Parti İstanbul Milletvekili 
Ümit Beyaz, İyi Parti Genel İdare Kurulu 
Üyesi Özdemir Polat, İstanbul İl Baş-
kan Yardımcısı Ayşe Öner, Başakşehir 
İlçe Başkanı Halil Kalkan, Olağanüstü 
kongrede il başkanlığı’na da aday olan 
Eski İl Teşkilat Başkanı Samet Reis, 
belediye meclis üyeliği aday adayları ve 
çok sayıda partili katıldı. Konuşmacılar 
ekseriyetle parti içi ve ülke genelinde-
ki birlik beraberliğin önemine vurgu 
yapan konuşmalar yaptılar.  

 PolaT: ÜlkE 
BİRlİĞİNDEN 
aSla 
ÖDÜN 
VERMEYİN

Düzenlenen 
toplantıya  katı-
lanlara yönelik 
yaptığı konuş-
mada birlik 
ve beraberlik 
çağrısı yapan 
GİK Üyesi Öz-
demir Polat, İYİ 
Partinin Tür-
kiye’de iktidar 
adayı olduğunu 

belirtti. Polat, “Hepiniz biliyorsunuz ki 
partimiz kuruluş aşamasında dahi ülke 
genelinde yüzde 20’lerdeydi. Hatta parti-
leştikten sonrası anketlerde yüzde 22’lere 
çıkmıştı. Yani, İYİ Parti Türkiye’de 
iktidar alternatifi olarak 
doğmuştur ve  bu iddiasını 
hala devam ettirmektedir. 
Burada yapılması gereken 
sizlerin kendi aranızda 
birliğidir. Bu birliğinizi  
kamuoyuna yansıtma-
nızdır. 31 Mart’ta yapı-
lacak yerel seçimlerde de  
Türkiye ortalamasında oy 
oranlarımızı  biraz daha 
yukarılara çekmeyi başa-
rabildiğimizde ilk genel 
seçimlerde iktidarız” dedi. 

DEMİR: HERŞEY İYİ olacak
 İlçe Başkanı Muammer Demir 

yaptığı konuşmada katılanlara teşekkür 
etti. Demir, yaklaşan yerel seçimler önce-
si, hem meclis üyesi aday adaylarımızı 

sizlerle buluşturmak, tanışmak 
hem de genel merkezimizin göste-
receği hedefe daha hızlı ve sağlıklı 
koşmak adına buradayız. Her şe-
yin iyi olacağına olan inancımızla, 
gösterilecek hedefe koşacağız” 
diye konuştu.  İyi Parti İstanbul 3. 
Bölge Milletvekili Ümit Beyaz’ın 
konuşma yapmak yerine masaları 
gezerek katılımcılarla tek tek tanış-
mayı tercih etti. Beyaz partililerin 
istek ve  sorunlarını dinledi.  

              n KENT YAŞAM 

İYİ’ler kahvaltıda buluştu
İyi Parti Esenyurt İlçe Başkanlığı’nın  organize ettiği partililerle buluşma toplantısı geniş 

katılımla gerçekleşti. Kahvaltı eşliğinde gerçekleşen toplantı, yeni yönetim kurulunun 
kaynaşması ve meclis üyesi aday adaylarının tanıtımı amacıyla düzenlendi. 

Eyüp Sultan İYİ Parti basını ağırladı

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü 

dolayısıyla düzenlenen kahvaltıya 

Eyüp Sultan İYİ Parti İlçe Teşkilat 

Başkanı Adil Yıldırım, Eyüp Sultan İYİ 

Parti İlçe Başkan Yardımcısı Ağahan 

Akay, yönetim kurul üyeleri ile çok 

sayıda basın temsilcileri katıldı. 

YEREl BaSINa aBoNElİk SÖZÜ 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü 

dolayısıyla tüm basın çalışanlarının 

gününü kutlayarak, gazeteciliğin çok 

önemli ve büyük sorumluluk taşı-

yan bir meslek olduğunu ifade eden 

Eyüp Sultan İYİ Parti İlçe Başkanı Adil 

Yıldırım, “Yerel basın tüm ilçelerimiz 

içiniçin vazgeçilmezdir. İlçe sorunları-

nı en iyi dile getirmek yerel basından 

geçer. Gazeteciler zor şartlar altında ve 

sorumluluk duygusu içerisinde, mesai 

kavramı gözetmeden gece gündüz 

demeden, vatandaşa en doğru, tarafsız 

ve hızlı bilgiyi vermek için çaba sarf 

etmektedir. Bunun için Tarihi Eyüp 

Sultan ilçemizde emek veren,gazeteci 

arkadaşlarımızla birlik ve beraberlik 

içinde çalışmalarımızı sürdürece-

ğiz. Emek Gündüz Oraca anısına İYİ 

Parti İlçe Başkanlığı olarak yerel basın 

organlarının okunmasını sağlamak 

amacıyla bir yıllık abonelik sözü veri-

yorum’ dedi.
  n KENT YAŞAM / HAYRİYE ÇAYNÜK

Eyüp Sultan İYİ Parti İlçe Başkanlığı 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla İstanbul 

ve Eyüp Sultan’da yayın yapan basın kuruluşlarının temsilcilerini kahvaltıda ağırladı AvCılAR’DA, Beyaz Baston 
Haftası nedeniyle düzenlenen 
etkinliğe katılan Ak Parti Avcılar 
Belediye Başkan Adayı İbrahim 
Ulusoy, özel olarak hazırlanan 
engelli parkurda bandajla yü-
rüdü. Tıp doktoru olan Ulusoy 
engelli vatandaşlarımız konusun-
da hassasiyet sahibi olduğunu 
gösterirken bu organizasyonda 
kendisine Sanatçı Metin Şen-
türk eşlik edince ortaya renkli 
görüntüler çıktı. Başkan Adayı 
Ulusoy'a parkur boyunca Sanatçı 
Metin Şentürk, eşlik etti. Etkin-
likte görme engellilerin günlük 
yaşamdaki zorluklara farkındalık 
oluşturulurken Sanatçı Şentürk, 
yaptığı espriler ile katılımcılara 
keyifli anlar yaşattı. Organizas-
yona AK Parti İlçe Başkanı Yaşar 
Karaarslan’da katıldı.  
“İlÇEMİZE İYİ HİZMET ETMEk 
İÇİN Yola ÇIkTIk”

AK Parti Avcılar Belediye Başkan 
Adayı İbrahim Ulusoy “Avcılar 
İstanbul'un en güzel ilçelerinden 
biri. Bir tarafı göl diğer tarafı deniz 
ve ana arterler üzerinde bulunan 
Rumeli ve Anadolu'nun mozaiği-
nin en nadide örneklerinden birisi 
olan en naif ilçe. Biz de ilçemize 
en iyi hizmeti vermek için yola 
çıktık. Çok kıymetli insanlar ile 
kıymetli hemşehrilerimiz ile bera-
beriz. Metin Bey bizi bugün yalnız 

bırakmadı. Beyaz Baston Haftası 
dolayısıyla gönülden görelim gö-
nülden bakalım diyoruz. Onların 
dünyalarını anlayalım maksadı ile 
böyle bir organizasyon tertipledik. 
Bu parkurda gözlerimizi kapataca-
ğız. Gönülden görebilen her şeyi 
ile beraber gönülden zengin olan 
bu kardeşlerimizi anlamak için 
yola çıkacağız. Sonrasında ben de 
gözlerimizi kapatacağım, Metin 
Bey de beni Avcılar sokaklarında 
gezdirecek” dedi. 
“ÖYlE BİR ÜlkE olSUN kİ GÖZÜ 
kaPalI BİlE YaŞaNaBİlSİN”

Sanatçı Metin Şentürk ise 
espri yaparak, engelli vatandaşlar 
yararına iş yapan herkesi tebrik 
ettiğini söyleyerek, “İbrahim 
hocamız bizim gönlümüzde yeri 
olan çok değerli bir insan. Dün-
yanın her yerinde çok hayırlı hiz-
metlerimiz var. Afrika'dan tutun 
dünyanın her yerinde hizmetleri 
var. Kendisini desteklemek adına 
buradayım. 31 Mart yerel seçim-
leri için söyleyeceğim çok önemli 
bir mesaj olarak algılanmasını 
isterim. Böyle bir ülkede yaşa-
mak herkese nasip olmaz. Bu 31 
Mart'ta da keşke yerel yöneticile-
rimize arzumuz isteğimiz olsun. 
Bu ülke öyle bir ülke olsun ki gözü 
kapalı bile yaşanabilsin” diye 
konuştu. 

 n SENAY BADUR-Kent Yaşam

avcılar ak Parti’den 
anlamlı etkinlik

Avcılar AK Parti İlçe Başkanlığı Beyaz Baston Haftası'nda 
farkındalık oluşturmak amacıyla bir etkinlik düzenlendi.

 İyi Parti Küçükçekmece İlçe Başkanı Fatma Çolak, beraberindeki kadın yönetim kurulu üyelerinden bir heyet ile gaze-
temizi ziyaret etti. 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla gerçekleştirdikleri ziyarette Çolak’ın yanı sıra Nurhan 
Sayar, Dilara Çakın, Nursevel Eren ve Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi Aday Adayı Kader Demirkol’da vardı.  

İYİ Parti GİK Üyesi 
Özdemir Polat

Esenyurt İYİ Parti 
İlçe Başkanı 

Muammer Demir


